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ΣΥΝΑΓΕΡΜΌΣ ΓΙΑ
ΤΗΝ ΑΥΤΌΔΥΝΑΜΙΑ

ΠΛΑΤΕΙΑ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ:
ΠΩΣ Ο «ΤΟΠΑΡΧΗΣ» ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
ΞΕΧΑΣΕ ΤΟ ΠΑΡΚΟ ΜΝΗΜΗΣ ΚΑΙ
ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΕ ΤΟ ΠΑΡΚΙΝΓΚ

ΗΧΗΡΌ ΜΗΝΥΜΑ 
ΜΗΤΣΌΤΑΚΗ ΚΑΙ 
ΣΤΗ ΒΌΡΕΙΑ ΕΛΛΑΔΑ 
ΓΙΑ ΤΗΝ 25Η 
ΙΌΥΝΙΌΥ ΕΤΣΙ ΏΣΤΕ 
ΝΑ ΔΙΑΣΦΑΛΙΣΤΕΙ Η 
ΚΥΒΕΡΝΗΣΙΜΌΤΗΤΑ

ΣΤΕΛΙΟΣ ΑΓΓΕΛΟΥΔΗΣ:
Δυναμική ενίσχυση με 
άλλους 20 υποψηφίους
Σελ. 16-17 

ΟΙ «ΝΕΟΙ» ΚΑΙ ΟΙ ΕΚΠΛΗΞΕΙΣ  
Οι εκλεγέντες ευχαριστούν και μιλούν στην 
«Κ» για την «μάχη» της 25ης Ιουνίου Σελ. 
10-12
 
ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ 
Ο Συντονιστής Γενικής Διεύθυνσης ΝΔ 
Γιάννης Παπαγεωργίου στην «Κ»: 
Καμία ολιγωρία για τη δεύτερη κάλπη
Σελ. 14-15

ΚΑΡΦΙΤΣΩΜΑΤΑ
•Αγωνία για τους ... τελευταίους της λίστας
•Πως η ενισχυμένη αναλογική «κόβει» τα 
φτερά των εκλεγμένων της 21ης Μαϊου
•Γιατί στο ΠΑΣΟΚ παρακαλούν να μην 
μπουν στη Βουλή τα «μικρά» κόμματα
Σελ. 20-21
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Τριακόσια πενήντα χρόνια από τη συγγραφή τους, οι μολιερικές 
κωμωδίες συνεχίζουν να είναι επίκαιρες. Τα ανθρώπινα 
χαρακτηριστικά και ελαττώματα άλλωστε, είναι διαχρονικά και 
διατηρούν τη δημοφιλία τους. Παρακολουθώντας τη δεύτερη 
«ανάγνωση» των εκλογών και κυρίως τον «πόλεμο» που 
ξέσπασε στα ακροδεξιά του πολιτικού φάσματος, θυμήθηκα τον 
«Ταρτούφο». Από τις δημοφιλέστερες μολιερικές κωμωδίες  
σατιρίζει τη θρησκοληψία και την υποκρισία, μέσα από το μοτίβο 
του ομώνυμου ήρωα, ενός απατεώνα που, με την υποκριτική 
επίφαση ενός βαθιά θεοσεβούμενου ανθρώπου, κερδίζει την 
απόλυτη αφοσίωση και εμπιστοσύνη του Οργκόν, σε σημείο που 
παρά λίγο να του "φάει" την περιουσία και να βιάσει τη σύζυγό του.
Συνολικά 172.192 Έλληνες πολίτες ψήφισαν το κόμμα "Νίκη". 
Υπερορθόδοξοι, υπερπατριώτες, αντιεμβολιαστές και ακροδεξιά 
στοιχεία, κοινό που διεκδικεί και ο Κυριάκος Βελόπουλος. Η 
"Νίκη" έφτασε στο 4,58% στην Α' Θεσσαλονίκης και στο 5,63% 
στη Β' Θεσσαλονίκης. Η Ελληνική Λύση έφτασε στο 8,35% στην 
Α' Θεσσαλονίκης όπου και αναδείχθηκε τρίτο κόμμα και 7,93% στη 
Β' Θεσσαλονίκης. Στη Χαλκιδική ο Κυριάκος Βελόπουλος είδε τα 
ποσοστά του να ανεβαίνουν στο 6,79%, ενώ η «Νίκη» έφτασε στο 
5,39%. Στη δε Πιερία είχαμε "ντέρμπι", με την Ελ. Λύση να βρίσκεται 
στο 7,56% και τη «Νίκη» στο 7,46%. Αντίστοιχη κατάσταση είχαμε 
και στην Πέλλα, το Κιλκίς και τη Δράμα. Το 7,46% της Πιερίας, 
είναι το μεγαλύτερο ποσοστό που έπιασε η «Νίκη» την 21η Μαίου. 
Η Ελληνική Λύση αύξησε το συνολικό ποσοστό της από 3,70% 
το 2019 σε 4,46% σε αυτές τις εκλογές, παρότι ένα 11% των 
ψηφοφόρων της «έφυγε» προς τη ΝΔ. Η «Νίκη» έπιασε ακριβώς 
το ίδιο ποσοστό που είχε η Χρυσή Αυγή στις εκλογές του 2019, 
όταν και έμεινε εκτός Βουλής

Η διαμάχη που ξέσπασε μεταξύ του κ. Κυριάκου Βελόπουλου 
και Δημητρίου Νατσιού έφτασε και έως το Άγιον Όρος σε μια 
πλειοδοσία προσεταιρισμού ιερομονάχων. Η κάθοδο στις 
εκλογές της κυρίας Μαρίας Εζνεπίδου ανιψιά του μακαριστού 
Αγίου Παϊσίου προκάλεσε το ξέσπασμα του αρχηγού της 
«Ελληνικής Λύσης» ο οποίος έσπευσε να πει «εγώ τον έχω 
συναντήσει τον Παϊσιο στο Άγιο Όρος. Θα τρίζουν τα κόκαλά 
του. Η ουσία είναι πώς το έφτιαξαν το μαγαζί αυτό. Είναι 
παράρτημα. Τα ξέρω. Και ονόματα Μητροπολιτών έχω που 
λειτούργησαν ως δεξιά δεκανίκια και sms έχω και όλα τα έχω».
Οι διαμάχες δυο επικεφαλής παρατάξεων που διεκδικούν να 
καπαρώσουν όλη τη «δεξαμενή» ψηφοφόρων που πρόσκεινται 
στο λεγόμενο θρησκευτικό -  αν όχι θρησκόληπτο - κοινό της 
παραδοσιακά συντηρητικής Θεσσαλονίκης (και Β. Ελλάδας) θα 
μπορούσε να χαρακτηριστεί και τραγέλαφος. Ίσως και σενάριο 
μαθητικού σκετς από αυτά που στις δεκαετίες του 70 και 80 
φιλοξενούνταν στα εντευκτήρια ενοριών διά τη «χριστιανική 
διαπαιδαγώγηση των τέκνων». 
Το κοινό που ακολουθεί όμως είναι ανησυχητικά μεγάλο και 
κυρίως ευεπίφορο στην επιρροή που ασκούν οι σύγχρονοι  …
Ταρτούφοι που παρεισφρέουν συχνά ως λαθρεπιβάτες στα 
τελευταία βαγόνια ενός τρένου το οποίο μένει συνήθως 
πίσω, ή έχει ξεπεραστεί από την τεχνολογία. Κι αυτό, ας το 
έχει σοβαρά υπόψη του ο Κυριάκος Μητσοτάκης εάν επιθυμεί 
την «πρωτεύουσα των Βαλκανίων» απελευθερωμένη από 
θρησκοληψία και μια Βόρειο Ελλάδα εναρμονισμένη στο 
πνεύμα ενός σύγχρονου κράτους που - θέλουμε να πιστεύουμε 
- ότι οραματίζεται κι ο ίδιος. Αυτή η - έρημη - πόλη ας αποκτήσει 
επιτέλους την προσοχή που της αξίζει… 

Του Δημήτρη 
Δραγώγια editorial

Η Θεσσαλονίκη στον κλοιό των 
σύγχρονων «Ταρτούφων»

ΤΌ ΚΌΙΝΌ ΠΌΥ ΑΚΌΛΌΥΘΕΙ ΤΗΝ ΑΚΡΌΔΕΞΙΑ ΠΤΕΡΥΓΑ  ΕΙΝΑΙ ΑΝΗΣΥΧΗΤΙΚΑ 
ΜΕΓΑΛΌ ΚΑΙ ΚΥΡΙΏΣ ΕΥΕΠΙΦΌΡΌ ΣΤΗΝ ΕΠΙΡΡΌΗ ΠΌΥ ΑΣΚΌΥΝ ΌΙ ΣΥΓΧΡΌΝΌΙ  
ΜΌΛΙΕΡΙΚΌΙ «ΗΡΏΕΣ» ΠΌΥ ΠΑΡΕΙΣΦΡΕΌΥΝ ΣΥΧΝΑ ΏΣ ΛΑΘΡΕΠΙΒΑΤΕΣ ΣΤΑ 
ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΒΑΓΌΝΙΑ ΕΝΌΣ ΠΑΛΙΌΥ ΤΡΕΝΌΥ
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Η καθίζηση του ΣΥΡΙΖΑ και η αντίθεση του ΠΑΣΟΚ σε Α’ 
και Β’ Θεσσαλονίκης. Η έκπληξη της Ελληνικής Λύσης στο 
πολεοδομικό συγκρότημα. Ο πυρήνας της «Νίκης» και της 
Ζωής Κωνσταντοπούλου στην πόλη. 
Στην Α’ Θεσσαλονίκης η ΝΔ κατέγραψε την τρίτη χειρότερη επίδοσή 
της στη χώρα με τον ΣΥΡΙΖΑ να καταρρέει χάνοντας χιλιάδες 
σταυρούς. Έκπληξη η τρίτη θέση της Ελληνικής Λύσης που της 
έδωσε την δεύτερη έδρα που διεκδικούσε το ΠΑΣΟΚ. Αυξημένες 
δυνάμεις για το ΚΚΕ ενώ μεγάλα ποσοστά έλαβαν τόσο η «ΝΙΚΗ» 
όσο και η Πλεύση Ελευθερίας με το ΜΕΡΑ25 να πιάνει οριακό 
ποσοστό εισόδου. 
Στην δεύτερη εκλογική περιφέρεια η μεγάλη κυριαρχία της ΝΔ 
συνοδεύτηκε και εδώ με την κατάρρευση του ΣΥΡΙΖΑ την ώρα που 
το ΠΑΣΟΚ έπιασε τον στόχο του στο 10% έχοντας πλέον 10.000 
ψήφους διαφορά από την δεύτερη θέση. Ακολούθησαν ενισχυμένοι 
Ελληνική Λύση και ΚΚΕ ενώ ποσοστό έκπληξη κατέγραψε η «ΝΙΚΗ». 
Εκλόγιμο ποσοστό για την Πλεύση όχι όμως και για το ΜΕΡΑ25. 

Το πολεοδομικό συγκρότημα 
Στον κεντρικό δήμο η ΝΔ έλαβε 54.549 ψήφους (37,89%) περίπου 
1000 ψήφοι λιγότερες από το 2019. Ο ΣΥΡΙΖΑ με 28.858 ψηφοδέλτια 
(20,05%) έχασε 11.500 ψηφοφόρους σε τέσσερα χρόνια. Στον δήμο 
Θεσσαλονίκης το ΠΑΣΟΚ ήρθε τρίτο με 7,45% , ακολούθησε το ΚΚΕ 
με 7,17%  και η Ελληνική Λύση με 6,09%. Ποσοστό άνω του 3% 
έλαβαν τόσο η Πλεύση Ελευθερίας με 4,18% όσο και οι ΝΙΚΗ με 
4,15% και ΜΕΡΑ25 με 3,63%.  
Στον δήμο Αμπελοκήπων-Μενεμένης η ΝΔ έλαβε 30,13%, 
ο ΣΥΡΙΖΑ  21,29% , η Ελληνική Λύση 11,40%, το ΚΚΕ 7,27%, το 
ΠΑΣΟΚ 7,12%,, η ΝΙΚΗ 4,81%, η Πλεύση 4,6%, το ΜΕΡΑ25 2,57%. 
Στον δήμο Καλαμαριάς η ΝΔ έλαβε 35,63% έναντι 19,68% του 
ΣΥΡΙΖΑ. Το ΠΑΣΟΚ 8,66%, το ΚΚΕ 8,28%, η Ελληνική Λύση 6,71%, 
η Πλεύση 4,49%, η ΝΙΚΗ 3,80%, το ΜΕΡΑ25 3,54%.
Στον δήμο Κορδελιού-Ευόσμου η ΝΔ έλαβε 32,16% έναντι 
16,64% του ΣΥΡΙΖΑ. Στο 12,99% «πέταξε» η Ελληνική Λύση, το 
ΠΑΣΟΚ 7,56%, το ΚΚΕ 6,64%, η Νίκη 5,06%, η Πλεύση 5,02%, το 
ΜΕΡΑ25 2,73%%.
Στον δήμο Νεάπολης-Συκεών η ΝΔ έλαβε 30,08% έναντι 19,92% 
του ΣΥΡΙΖΑ. Το ΠΑΣΟΚ 9,81%, η Ελληνική Λύση 8,39%, το ΚΚΕ 
7,96%, η ΝΙΚΗ 5,11%,  η Πλεύση 5,05%,  το ΜΕΡΑ25 3,38%.

Πώς ψήφισε η Θεσσαλονίκη 
ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΣΥΡΜΑΤΣΗΣ 

ΚΥΡΙΑΡΧΙΑ ΤΗΣ 
ΝΕΑΣ ΔΗΜΌΚΡΑΤΙΑΣ 
ΣΕ ΌΛΌΥΣ ΤΌΥΣ 
ΔΗΜΌΥΣ ΤΗΣ 
ΘΕΣΣΑΛΌΝΙΚΗΣ 
ΚΑΙ ΣΤΙΣ ΔΥΌ 
ΕΚΛΌΓΙΚΕΣ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΕΣ

 
  (%)   

   3 4,15  112.971   

   1 9,70   6 5.182 

 8 ,35   27.630 

    7,94   2 6.270 

   7 ,44  2 4.607 

   4 ,58   15.137    

   4 ,52   14.968 

  3,32   1 0.989 

 
  (%)   

   4 0,07   8 0.378        

   1 5,15   3 0.393 

   1 0,17   2 0.395      

 7 ,93  1 5.910    

   6 ,20   12.441      

   5 ,63   11.294       

   3 ,67   7.358 

  2,46   4 .927 



ΚΑΘΕ
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Εδώ δεν βλέπεις απλά ένα κουτί γάλα, βλέπεις
το Ρεύµα MAXI Free Super+ που σου δίνει

∆ΩΡΟ 6€ κάθε µήνα στα     

Μάθε περισσότερα στο fysikoaerioellados.gr/abpromo
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Το γαλάζιο στρατηγείο έχει ήδη μεταφερθεί από το Μέγαρο 
Μαξίμου στα κεντρικά γραφεία της οδού Πειραιώς ενώ 
προγραμματίζεται νέος κύκλος περιοδειών του Κυριάκου 
Μητσοτάκη.
Τα αποτελέσματα των εκλογών της 21ης Μαΐου επιφύλασσαν 
πολλές εκπλήξεις και μία από αυτές ήταν το γεγονός ότι δεν 
εξελέγησαν ηχηρά ονόματα, ενώ μια θέση στα βουλευτικά 
έδρανα καταλαμβάνουν πλέον νέα πρόσωπα.
Ο Διαμαντής Γκολιδάκης αυξάνοντας σημαντικά τον αριθμό 
των σταυρών του (15.476) σε σχέση με το 2019 έπιασε 
στασίδι στη Βουλή ενώ σε εκλόγιμη θέση είναι και  ο 
Δημήτρης Βενιέρης με 13.192 .
Στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ δεύτερη σε σταυρούς ήρθε η 
πρωτοεμφανιζόμενη στο ψηφοδέλτιο της Α΄Θεσσαλονίκης 
Ράνια Θρασκιά, ενώ η Ελληνική Λύση καταλαμβάνοντας την 
τρίτη θέση πάνω από το ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής στην Α' 
Θεσσαλονίκης παίρνει δύο έδρες. «Μετά από πολλή σκέψη 
και λόγω της υπέρμετρης αγάπης που τρέφω για τη Λάρισα, 
αποφάσισα να κρατήσω την έδρα στο νομό» είπε ο Κυριάκος 
Βελόπουλος και έτσι ο Συμεών Κουπελόγλου μαζί με τον 
Χρήστο Αμανατίδη ράβουν κοστούμι για την ημέρα της 
ορκωμοσίας.
Στη Β΄ Περιφέρεια της Θεσσαλονίκης αν και πρώτη φορά 
υποψήφιος  ο Θανάσης Γλαβίνας, στενός συνεργάτης του 
Νίκου Ανδρουλάκη και διευθυντής της ΚΟ του ΠΑΣΟΚ , 
κατάφερε να εκλεγεί αφήνοντας εκτός τον επί σειρά ετών 
βουλευτή Γιώργο Αρβανιτίδη ενώ την εκλογή του πέτυχε 
και ο Φάνης Παπάς συγκεντρώνοντας με 26.084 ψήφους  ο 
οποίος πέρασε τον Σάββα Αναστασιάδη που καταλαμβάνει 
την τέταρτη εκλόγιμη θέση σε αυτήν τη Βουλή με 24.673 
ψήφους.
Ποιοι βουλευτές εκλέγονται με τη ΝΔ στην Κεντρική 
Μακεδονία

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ
Στις Σέρρες η ΝΔ το 2019 εξέλεξε τέσσερις βουλευτές, ο 
ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ έναν και η Ελληνική Λύση επίσης έναν. Τώρα 
που το μέτρο ανέβηκε μαζί  με τη χαμένη έδρα της απογραφής 
το πρώτο κόμμα παίρνει δύο έδρες  με τους μέχρι πρότινος 
βουλευτές Φωτεινή Αραμπατζή και Θεόφιλος Λεονταρίδη 
να  μένουν εκτός Βουλής. Ο Κώστας Καραμανλής του 
Αχιλλέα είναι πρώτος με 23.168 σταυρούς  ενώ ο Τάσος 
Χατζηβασιλείου ακολουθεί με 22.632 σταυρούς  
  
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
Και στην Πιερία όμως είχαμε ανακατάξεις. Ο Φώντας 
Μπαραλιάκος  η Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου είναι και 
πάλι στους πρώτους ωστόσο σε αυτές τις εκλογές ο Σπύρος 
Κουλκουδίνας κέρδισε τη μάχη του σταυρού αφήνοντας 
εκτός τον Σάββα Χιονίδη.

ΝΟΜΟΣ ΠΕΛΛΑΣ
Ποσοστό 41,05% πέτυχε στην Πέλλα η Νέα Δημοκρατία, 
υπερδιπλάσιο από αυτό που κατάφερε ο ΣΥΡΙΖΑ (19,02%).
Τρίτο κόμμα στον νομό αναδείχθηκε το ΠΑΣΟΚ με 13,07% 
που αυτήν τη φορά εκλέγει και βουλευτή. Στο 7,10% είναι 
το ποσοστό της Ελληνικής Λύσης, πέμπτο κόμμα σε ψήφους 
αναδεικνύεται η Νίκη με 6,13%. Το ΚΚΕ συγκέντρωσε 
3,77%.Η Νέα Δημοκρατία χάνει μία έδρα από τις τρεις που 
διατηρούσε. Λάκης Βασιλειάδης και Διονύσης Σταμενίτης 
εκλέγονται εκ νέου ενώ εκτός Βουλής μένει ο πρώτος 
βουλευτής του 2019, Μιχάλης Καρασμάνης. Βέβαια το 
αξιοσημείωτο στην Πέλλα είναι πως ο Λάκης Βασιλειάδης 
συγκεντρώνοντας κοντά στους 18.000 σταυρούς , ξεπέρασε 
από μόνος τους  το σύνολο των σταυρών που πήρε ο ΣΥΡΙΖΑ 
(16.831)

Οι «νέοι» της Βουλής
σε Α’ και Β’ Θεσσαλονίκης

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ

Θανάσης Γλαβίνας

Ράνια Θρασκιά

Συμεών Κουπέλογλου

Φάνης Παπάς

ΣΕ ΕΓΡΉΓΟΡΣΉ ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ ΟΙ ΚΟΜΜΑΤΙΚΕΣ «ΜΉΧΑΝΕΣ» ΤΉΣ ΝΕΑΣ 
ΔΉΜΟΚΡΑΤΙΑΣ, ΚΑΘΏΣ ΜΕΣΑ ΣΤΙΣ ΕΠΟΜΕΝΕΣ ΉΜΕΡΕΣ ΚΑΙ ΑΦΟΥ 
ΟΛΟΚΛΉΡΏΘΟΥΝ ΟΛΕΣ ΟΙ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΕΣ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ ΤΟ ΣΥΝΤΑΓΜΑ 
ΑΝΑΜΕΝΕΤΑΙ ΝΑ ΞΕΚΙΝΉΣΕΙ Ή ΝΕΑ ΠΡΟΕΚΛΟΓΙΚΉ ΠΕΡΙΟΔΟΣ.
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ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

Με τον

ΓΙΩΡΓΟ Ν. ΠΑΠΑ∆ΟΠΟΥΛΟ

Επικαιρότητα | Πολιτική | Επιστήµη

∆ευτέρα έως Παρασκευή
στις 21:00 και σε επανάληψη στις 01:30
Σάββατο και Κυριακή
στις 01:30

6946166551

info@imagegroup.gr

Γεώργιος Νικολάου Παπαδόπουλος

STO EPIKENTRO-GNOMI TV

ΣΤΟ ΕΠΙΚΕΝΤΡΟ
∆ευτέρα έως Παρασκευή
στις 21:00 και σε επανάληψη στις 01:30
Σάββατο και Κυριακή
στις 01:30

ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ
 Στην Ημαθία, στη μάχη του σταυρού στη ΝΔ, 
κερδισμένοι βγήκαν ο Απόστολος Βεσυρόπουλος  
και ο Αναστάσιος Μπαρτζώκας ενώ εκτός έμεινε 
αυτή τη φορά ο  Λάζαρος Τσαβδαρίδης. 40,92% 
ήταν το ποσοστό που πέτυχε η ΝΔ ενώ ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
κατάφερε να αγγίξει μόλις το 17,61%
 
ΝΟΜΟΣ ΚΙΛΚΙΣ – ΝΟΜΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ
 Στις τριεδρικές Κιλκίς και Χαλκιδική οι έδρες 
μοιράστηκαν από μία σε ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ και ΠΑΣΟΚ 
– Κίνημα Αλλαγής, ωστόσο στο Κιλκίς το ΠΑΣΟΚ – 
Κίνημα Αλλαγής ξεπέρασε σε ποσοστό τον ΣΥΡΙΖΑ 
– ΠΣ.
 
ΤΑ ΤΕΛΙΚΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ 
ΤΗΣ ΣΤΑΥΡΟΔΟΣΙΑΣ ΣΕ Α΄ΚΑΙ 
Β΄ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Ανακοινώθηκαν από το Πρωτοδικείο Θεσσαλονίκης 
τα αποτελέσματα της σταυροδοσίας στην Α΄και στη 
Β΄περιφέρεια της Θεσσαλονίκης.

Α΄Θεσσαλονίκης  
Πρώτος σε σταυρούς, μετά τον Κυριάκο Μητσοτάκη 
που έχει δηλώσει πως θα κρατήσει την έδρα στην Α' 
Θεσσαλονίκης, είναι ο Σταύρος Καλαφάτης με 34.551 
ψήφους, ακολουθεί ο Κωνσταντίνος Γκιουλέκας 
με 32.292 ψήφους, τρίτη η Έλενα Ράπτη με 30.513, 
τέταρτη η Άννα Ευθυμίου με 22.773, πέμπτος ο 
Δημήτρης Κούβελας με 15.602, έκτος ο Στράτος 
Σιμόπουλος με 15.554, έβδομος ο Διαμαντής 
Γκολιδάκης με 15.476, όγδοος ο Δημήτρης Βενιέρης 
με 13.192 ψήφους. Πρώτος επιλαχών ο Παναγιώτης 
Κοκόρης με 12.408.
Στον ΣΥΡΙΖΑ πρώτη είναι η Κατερίνα Νοτοπούλου 
με 17.790 ψήφους, ακολουθεί η Ράνια Θρασκιά με 
16.847, τρίτος ο Χρήστος Γιαννούλης με 12.126 και 
τέταρτος ο Γιάννης Αμανατίδης με 11.362. Πρώτος 
επιλαχών είναι ο Αλέξανδρος Τριανταφυλλίδης με 
9.716 ψήφους.

Οι «νέοι» της Βουλής
σε Α’ και Β’ Θεσσαλονίκης

Διαμαντής Γκολιδάκης Δημήτρης Βενιέρης
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΣΥΡΜΑΤΣΗΣ 

Συναγερμός στο ΠΑΣΟΚ Θεσσαλονίκης 
μετά το αποτέλεσμα της κάλπης στις 
21 Μαΐου 2023. Αν και σε όλη τη χώρα 
υπήρχαν γλέντια και χαρές για την άνοδο 
των ποσοστών, στην πρωτεύουσα της 
Μακεδονίας τα χαμόγελα δεν ήταν τόσο 
πλατιά. Η τρίτη θέση της Ελληνικής 
Λύσης στο πολεοδομικό συγκρότημα 
σόκαρε αρκετούς που θεωρούσαν ότι η 
δεύτερη έδρα ήταν ένας εφικτός στόχος 
και είδαν να την χάνουν από τον Κυριάκο 
Βελόπουλο. 
Άμεσα η νομαρχιακή οργάνωση έδειξε 
αντανακλαστικά και πολύ γρήγορα 
τέθηκαν οι βάσεις για την στρατηγική 
ενόψει των εκλογών της 25ης Ιουνίου. Για 
να επιτευχθεί η μεγαλύτερη ενότητα και 
συσπείρωση ο γραμματέας Ευριβιάδης 
Ελευθεριάδης πήρε την πρωτοβουλία και 
κάλεσε σε σύσκεψη τα μέλη του Πολιτικού 
Συμβουλίου από Θεσσαλονίκη ώστε να 
ζητηθεί ενότητα και συσπείρωση. 

Η άτυπη συνάντηση
Ο γραμματέας μαζί με τον αναπληρωτή 
του Γ. Πιτσιώρα συναντήθηκαν άτυπα με 
τους Χάρη Καστανίδη, Αντώνη Σαουλίδη, 
Κώστα Χρυσόγονο ενώ έλειπε η Πέννυ 
Δαλαμπούρα. Στην συνάντηση ήταν και 
ο δήμαρχος Νεάπολης – Συκεών Σίμος 
Δανιηλίδης και ο πρώην πρόεδρος του 
Εργατικού Κέντρου Θεσσαλονίκης, 
Παναγιώτης Τσαραμπουλίδης. 
Στους παρόντες και ειδικότερα στους δύο 
υποψήφιους βουλευτές που κατέλαβαν 
τις δύο πρώτες θέσεις στη σταυροδοσία 
τονίστηκε η ανάγκη να βοηθήσουν τα 
μέγιστα και να συνεχίσουν ακάθεκτοι 
τον αγώνα τους ώστε να αυξηθούν τα 
ποσοστά του κινήματος και να κερδηθεί η 
δεύτερη έδρα. 
Παράλληλα υπήρξε μια ανάλυση για την 
κατανομή των εδρών με το νέο σύστημα 
της απλής αναλογικής και τονίστηκε πως 
δεν αρκεί το ΠΑΣΟΚ να είναι απλά τρίτο 
στην Α’ Θεσσαλονίκης αλλά να πάρει 
τουλάχιστον 5000 ψήφους παραπάνω από 
την κάλπη της 21ης Μαΐου. Παράλληλα 
σημαντικός παράγοντας παίζει και το πόσα 
κόμματα θα μπουν στην Βουλή καθώς και 
το πανελλαδικό ποσοστό του κόμματος. 

Δράσεις εξωστρέφειας
Τις επόμενες ημέρες θα ξεκινήσουν οι 
κινήσεις και δράσεις εξωστρέφειας προς το 
κοινό της Α’ Θεσσαλονίκης. Απαλλαγμένοι 
από την προεκλογική διστακτικότητα και 
εκμεταλλευόμενοι το καλό μομέντουμ 
στο ΠΑΣΟΚ Θεσσαλονίκης θέλουν να 
επενδύσουν με φόντο την επόμενη 
μέρα γενικότερα στην πόλη ώστε να 
μεγιστοποιηθεί το εν δυνάμει ακροατήριο. 
Όπως συμφωνήθηκε θα αποφύγουν 
τις μεγάλες συγκεντρώσεις μιας και ο 
κόσμος δείχνει κουρασμένος από την 
παρατεταμένη προεκλογική περίοδο ενώ 
αναμένεται παρουσία σε μαζικούς χώρους 
και να λειτουργήσουν με διαφορετικό 
τρόπο τα περίπτερα του κινήματος. 
Τέλος αναμένεται να τεθεί και ο κεντρικός 
σχεδιασμός από την Χαριλάου Τρικούπη 
για το πολιτικό αφήγημα και την γενική 
στόχευση ενόψει της δεύτερης κάλπης. 

ΟΛΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΔΕΎΤΕΡΗ ΕΔΡΑ 

ΣΤΌΧΌΣ Η ΑΥΞΗΣΗ 
ΤΗΣ ΔΥΝΑΜΗΣ ΚΑΤΑ 
ΤΌΥΛΑΧΙΣΤΌΝ 5000 
ΨΗΦΌΥΣ ΏΣΤΕ ΝΑ 
ΒΓΕΙ ΤΌ ΠΑΣΌΚ 
ΤΡΙΤΗ ΔΥΝΑΜΗ 
ΣΤΗΝ ΠΌΛΗ ΚΑΙ ΝΑ 
ΠΑΡΕΙ ΔΕΥΤΕΡΗ 
ΕΔΡΑ

ΤΌ ΕΡΏΤΗΜΑΤΙΚΌ ΜΕ ΤΗΝ ΕΔΡΑ
  
ΤΟ ΣΕΝΆΡΙΟ ΝΆ ΚΡΆΤΉΣΕΙ ΤΉΝ ΕΔΡΆ ΣΤΉΝ Ά’ ΘΕΣΣΆΛΟΝΙΚΉΣ Ο ΝΙΚΟΣ 
ΆΝΔΡΟΥΛΆΚΉΣ ΚΥΚΛΟΦΟΡΕΙ ΕΝΤΟΝΩΣ ΣΤΆ ΔΉΜΟΣΙΟΓΡΆΦΙΚΆ ΓΡΆΦΕΙΆ

Την ώρα που γράφονταν αυτές οι γραμμές ο Νίκος Ανδρουλάκης δεν είχε ανακοινώσει 
που θα πάρει την βουλευτική του έδρα. Τελευταία κυκλοφορούσε εντόνως το σενάριο 
να λάβει στην Θεσσαλονίκη την έδρα ώστε να πιεστούν άπαντες για ένα καλύτερο 
αποτέλεσμα σε ένα μήνα. 
Το σκεπτικό έλεγε ότι ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ θα έθετε προ των ευθυνών τους τα 
κομματικά στελέχη και τους υποψηφίους για το χαμηλό ποσοστό σε σύγκριση με την 
πανελλαδική επίδοση και θα τους έδινε ένα ισχυρό κίνητρο να μεγαλώσουν τα ποσοστά, 
να πάρουν την δεύτερη έδρα και τότε θα υπήρχε επαναξιολόγηση ενόψει της επόμενης 
σύνθεσης της Βουλής. 
Στον αντίποδα υπήρχαν φωνές που έλεγαν ότι μια τέτοια απόφαση θα λειτουργούσε 
αποσυσπειρωτικά, θα υπήρχε καχυποψία ως προς τις προθέσεις του κ. Ανδρουλάκη και 
θα είχε τα αντίθετα τελικά αποτελέσματα. 
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ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΕΙΣΟ∆ΟΣ

ΚΥΡΙΑΚΗ 11 ΙΟΥΝΙΟΥ
11.00-19.00

ΣΤΟΥΣ ΚΗΠΟΥΣ ΤΟΥ
200τ.µ. Nerf Paintball Arena
Shooting Gallery Gel Blasters

5µ. Τοίχος Αναρρίχησης
Εκπαιδευτική Ροµποτική STEM

Escape Room
Κυνήγι θυσαυρού

Θεατρικά Εργαστήρια
Χορωδίες

& πολλές άλλες εκπλήξεις!

Μαζί µας 
η Ελένη Ψυχούλη, 

ο συγγραφέας 
των best seller 

Νικόλας Σµυρνάκης 
και οι ΜΠΑΜ FC

100+
δράσεις

ΜΕΓΑΣ ΧΟΡΗΓΟΣ ΧΟΡΗΓΟΙ

ΥΠΟΣΤΗΡΙΚΤΕΣ

EAST-WEST 
GREECE

ΥΠΟ ΤΗΝ ΑΙΓΙ∆Α

ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΙΣ ∆ΡΑΣΕΙΣΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΙΣ ∆ΡΑΣΕΙΣ

ΥΠΟΣΤΗΡΙΚΤΕΣ ∆ΡΑΣΕΩΝ

ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΥΝ
ΑΠΟ ΤΟN ∆ΗΜΟ
ΘΕΡΜΗΣ

Βρεφονηπιακός Σταθµός
“Μελισσόπουλα”

Βρεφονηπιακός Σταθµός
“Ελαφάκια”

Βρεφονηπιακός Σταθµός
Βασιλικών

Βρεφονηπιακός Σταθµός
Πλαγιαρίου “Νότες Στοργής”

Παιδικός Σταθµός
Καρδίας “ Γλυκές Μελωδίες”

Βρεφονηπιακός Σταθµός
Θέρµης

LIVE MEDIA PARTNERΜΕ ΤΗΝ ΠΡΟΣΦΟΡΑ

Ο
Μ

ΑΔΑ ΚΟΛΥΜΒΗ
ΣΗ

Σ

ΧΡΟΝΙΑ
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Σταύρος Καλαφάτης Βουλευτής Α΄Θεσσαλονίκης 

«Ευχαριστώ από τα βάθη της καρδιάς μου τους 
συμπολίτες μου για την εμπιστοσύνη τους.  Το 
αποτέλεσμα των εκλογών αποτελεί δικαίωση 
του Πρωθυπουργού  Κυριάκου Μητσοτάκη, της 
Κυβέρνησης και της Παράταξης μας για τις πολιτικές 
που εφαρμόσαμε και το δρόμο που χαράξαμε για τη 
νέα τετραετία. Για καλύτερους μισθούς, καλύτερη 
δημόσια υγεία, αποτελεσματικότερο κράτος, 
ταχύτερη δικαιοσύνη, ισχυρή Ελλάδα απέναντι στις 
έξωθεν απειλές. Και βέβαια για τη νέα προοπτική 
της πόλης μας, που μαζί θεμελιώσαμε. Ο αγώνας 
συνεχίζεται  ενόψει της νέας αναμέτρησης. Ακόμη 
πιο δυνατά. Χωρίς εφησυχασμό, έπαρση ή αλαζονεία. 
Αλλά με βαθιά συναίσθηση ότι το βάρος της ευθύνης 
γίνεται τώρα ακόμη πιο μεγάλο. Και αυτό είναι το 
μήνυμα του Πρωθυπουργού. Αυτή είναι η πεποίθησή 
μας».

Έλενα Ράπτη Βουλευτής Α΄Θεσσαλονίκης

Το εκλογικό αποτέλεσμα της 21ης Μαίου 
επιβεβαίωσε με τον πιο ξεκάθαρο τρόπο την επιθυμία 
των συμπολιτών μας να βαδίσει η Ελλάδα, σταθερά, 
τολμηρά, μπροστά με τον Κυριάκο Μητσοτάκη στο 
τιμόνι της χώρας. Ευχαριστώ όλες και όλους που 
έδωσαν ψήφο εμπιστοσύνης στην πολιτική πρόταση 
της Νέας Δημοκρατίας και που για μια ακόμη φορά 
με τίμησαν να τους εκπροσωπώ και στη νέα Βουλή.  
Συνεχίζουμε με αίσθημα ευθύνης και με σοβαρότητα 
να μιλάμε σε όλους τους πολίτες για την μεγάλη 
προοπτική που ανοίγεται μπροστά μας. Η εκλογική 
αναμέτρηση της 25ης Ιουνίου είναι ακόμη πιο κρίσιμη 
για να δώσει στη Νέα Δημοκρατία την αυτοδυναμία 
και μια ισχυρή πλειοψηφία που θα της επιτρέψει να 
κάνει τις μεταρρυθμίσεις που ζητά η κοινωνία.

Δημήτρης Κούβελας Βουλευτής Α΄Θεσσαλονίκης

Το αποτέλεσμα των εκλογών της 21ης Μάϊου 
απέδειξε περίτρανα ότι οι πολίτες γυρνάνε την πλάτη 
στην τοξικότητα, την άρνηση και τα fake news κι 
επιζητούν σταθερότητα και ανάπτυξη, που μόνο 
η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας μπορεί να 
εγγυηθεί. Η αυτοδυναμία της ΝΔ δεν είναι κομματική 
σκοπιμότητα, αλλά εθνική αναγκαιότητα. Προσοχή, 
όμως! Η κάλπη είναι πάλι άδεια. Στις 25 Ιουνίου πρέπει 
να ξαναγεμίσει με μπλε ψηφοδέλτια προκειμένου η 
χώρα να συνεχίσει να πορεύεται «σταθερά, τολμηρά, 
μπροστά». Δεν επιτρέπονται επιπολαιότητες που 
μπορεί να μας οδηγήσουν σε νέες περιπέτειες. 
Νιώθω ικανοποίηση και ευγνωμοσύνη για τον 
ωραίο αγώνα που δώσαμε μαζί με τους πολίτες 
της Θεσσαλονίκης αλλά και για την εμπιστοσύνη 
που μου έδειξαν και με επανεξέλεξαν Βουλευτή 
στην Α’ Θεσσαλονίκης. Η ευθύνη μας γίνεται ακόμη 
μεγαλύτερη και ο πήχης ανεβαίνει. Θα συνεχίσουμε 
μαζί πιο δυνατά ώστε η Θεσσαλονίκη να κερδίσει το 
στοίχημα ως πόλη - πρωταγωνίστρια στη νέα εποχή. 
Χωρίς κανέναν εφησυχασμό, συνεχίζουμε όλοι μαζί 
για ένα καλύτερο αύριο, για μια ισχυρή Ελλάδα

Οι εκλεγμένοι της 21ης Μαίου 
μιλούν για την ... 25η Ιουνίου 

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ

ΤΟ ΔΙΚΟ ΤΟΥΣ «ΕΥΧΑΡΙΣΤΏ» ΣΤΟΥΣ ΨΉΦΟΦΟΡΟΥΣ ΠΟΥ ΤΟΥΣ  ΕΞΕΛΕΞΑΝ ΕΚΦΡΑΖΟΥΝ ΜΕΣΑ 
ΑΠΟ ΤΉΝ ΕΦΉΜΕΡΙΔΑ KARFITSA  ΟΙ  ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΝΔ ΚΑΙ ΠΑΣΟΚ ΤΉΣ  Α' ΚΑΙ Β΄ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΉΣ 

ΕΠΙΣΉΜΑΙΝΟΝΤΑΣ ΠΑΡΑΛΛΉΛΑ ΤΟ ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΏΣ Ο ΑΓΏΝΑΣ ΤΟΥΣ ΔΕΝ ΣΤΑΜΑΤΑ, AΛΛΑ ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ 
ΠΙΟ ΕΝΤΑΤΙΚΑ ΏΣΤΕ ΣΤΉΝ ΚΑΛΠΉ ΤΉΣ 25ΉΣ ΙΟΥΝΙΟΥ ΚΑΙ ΤΑ ΔΥΟ ΚΟΜΜΑΤΑ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΠΙΟ ΙΣΧΥΡΑ.

Σταύρος Καλαφάτης

Δημήτρης Κούβελας

Έλενα Ράπτη
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Στράτος Σιμόπουλος Βουλευτής Α΄Θεσσαλονίκης

Οι εκλογές της 21ης Μαΐου και η μεγαλειώδης νίκη της Νέας 
Δημοκρατίας απέδειξαν ότι οι πολίτες επιθυμούν η χώρα να 
πορευτεί στο μέλλον με σταθερότητα, ανάπτυξη, αισιοδοξία και 
αξιοπιστία. Οι πολίτες απέρριψαν εκκωφαντικά την αστάθεια, 
τη δημαγωγία, την τοξικότητα, τα κρυφά προγράμματα και την 
πόλωση. Σε προσωπικό επίπεδο θα ήθελα να ευχαριστήσω όλους 
τους πολίτες της Θεσσαλονίκης που με εμπιστεύτηκαν και αυτή τη 
φορά με την ψήφο τους για να τους εκπροσωπήσω στο Ελληνικό 
Κοινοβούλιο. Η επανεκλογή μου αποτελεί δικαίωση της πολιτικής 
που σκύβει πάνω στα προβλήματα και τα λύνει. Θα τιμήσω και 
πάλι την εμπιστοσύνη των Θεσσαλονικέων δουλεύοντας σκληρά 
και διεκδικώντας για την πόλη μας. Και αυτή την τετραετία 
θα συνεχίζω να είμαι ενεργά παρών με ακόμη περισσότερες 
αποδείξεις.Στις εκλογές της 25ης Ιουνίου χρειάζεται ισχυρή 
εντολή η οποία θα σηματοδοτήσει τη συνέχιση στον δρόμο της 
ανάπτυξης, της ευημερίας και τηςπροόδου. Η χώρα πρέπει να 
συνεχίσει σταθερά, μπροστά και ακόμη πιο τολμηρά.

Διαμαντής Γκολιδάκης Βουλευτής Α΄Θεσσαλονίκης

«Οι Έλληνες έκαναν μια ξεκάθαρη επιλογή στις εκλογές της 21ης 
Μαΐου 2023 δίνοντας εντολή στη Νέα Δημοκρατία να οδηγήσει 
τον τόπο σε ανάπτυξη, πρόοδο και ευημερία. Με το εκλογικό 
αποτέλεσμα οι πολίτες γυρίζουν την πλάτη στο λαϊκισμό και 
τη δημαγωγία. Οι ψηφοφόροι σε όλη την Ελλάδα έστειλαν το 
ισχυρό μήνυμα: κυβέρνηση ΝΔ με πρωθυπουργό τον Κυριάκο 
Μητσοτάκη. Η παράταξη μεγαλώνει, η πατρίδα δυναμώνει. 
Συγχαρητήρια στην άξια ομάδα της ΝΔ σε όλη την χώρα και 
στους συναδέλφους στην Α’ Θεσσαλονίκης, για το καταλυτικό 
αποτέλεσμα της κάλπης, που θα πάει την Ελλάδα μας και 
όλους μας, μπροστά, σταθερά και τολμηρά. Πάμε δυνατά για 
την επόμενη μάχη στις 25/6 για μια αυτοδύναμη κυβέρνηση με 
πρωθυπουργό τον Κυριάκο Μητσοτάκη. Προσωπικά, θέλω να 
ευχαριστήσω όλους και όλες εσάς, που με δύναμη καρδιάς με 
εκλέξατε  βουλευτή Α’ Θεσσαλονίκης. Τιμή μου που είμαι επιλογή 
σας. Θα  είμαι ξεκάθαρα δίπλα σας».

Δημήτρης Βενιέρης Βουλευτής Α΄Θεσσαλονίκης

«Η αναμέτρηση της 21ης Ιουνίου πέρασε στην ιστορία ως μια νίκη 
της κοινής λογικής, απέναντι στην αερολογία και στη κενότητα 
του προγραμματικού λόγου της μείζονος αντιπολίτευσης.  Οι 
σειρήνες του λαικισμού και της δημαγωγίας θα πρέπει να 
αφήσουν αδιάφορους τους πολίτες, καθώς πληρώσαμε πολύ 
ακριβά τον εύκολο λόγο, ο οποίος οδήγησε τη χώρα σε αδιέξοδα, 
για πολλές δεκαετίες. Η σοβαρή προσπάθεια των τελευταίων 
χρόνων θα πρέπει να συνεχισθεί με τη άοκνη προσπάθεια και τις 
πρωτοβουλίες της κυβέρνησης. Πλέον η αναμέτρηση της 25ης 
Ιουνίου λαμβάνει χαρακτηριστικά αγώνα χωρίς επιστροφή και 
ο κόσμος θα πρέπει να κατανοήσει ότι δεν υπάρχει περιθώριο 
χαλάρωσης και αδιαφορίας. Στις 25 Ιουνίου θα πρέπει να 
προκύψει ισχυρή κυβέρνηση η οποία θα διευρύνει τις δυνατότητες 
ανάπτυξης της οικονομίας μας και να φέρει την Ελλάδα πιο κοντά 
στον ευρωπαικό της προσανατολισμό.  Σε ότι με αφορά θέλω 
να ευχαριστήσω από καρδιάς τους 13200 πολίτες οι οποίοι με 
τίμησαν,  είναι εξαιρετικά σημαντικό να σε τιμούν οι άνθρωποι 
στους οποίους απευθύνεσαι με εντιμότητα παρρησία και θάρρος. 
Αν η αναμέτρηση της 25 Ιουνίου δικαιώσει την στήριξή τους, 
υπόσχομαι να συνεχίζω με την ίδια θέληση και προσήλωση να 
τους υπηρετώ μέσα από τη νέα μου ιδιότητα».       

Δημήτρης Βαρτζόπουλος  Βουλευτής Β΄Θεσσαλονίκης

«Η μεγάλη νίκη της Νεας Δημοκρατίας αυξάνει την ευθύνη 
μας απέναντι στους πολίτες και προσωπικά την δική μου αφού 
εξελέγην πρώτος βουλευτής στη Β’ Περιφέρεια Θεσσαλονίκης. 
Κάναμε έναν σπουδαίο και έντιμο προεκλογικό αγώνα κατά 
τον οποίο επικοινώνησα τόσο το όραμα της Νεας Δημοκρατίας, 
όσο και τις προσωπικές μου θέσεις για το μέλλον του τόπου 
στους συμπολίτες μου. Αυτό φαίνεται ότι είχε αποτέλεσμα διότι 
εν τέλει το διακύβευμα των εκλογών πάντοτε είναι η επόμενη 
ημέρα και το μέλλον του τόπου. Αυτή η ισχυρή εντολή αυξάνει 
την ευθύνη μας απέναντι στους Έλληνες πολίτες στους οποίους 
υποσχεθήκαμε σταθερότητα, ισχυρή ανάπτυξη και εφαρμογή του 
μεταρρυθμιστικού μας προγράμματος, την οικοδόμηση δηλαδή 
ενός σύγχρονου, ευρωπαϊκού κοινωνικού κράτους με καίριες 
παρεμβάσεις στον τρόπο λειτουργίας του δημοσίου».

Οι εκλεγμένοι της 21ης Μαίου 
μιλούν για την ... 25η Ιουνίου 

Στράτος Σιμόπουλος

Διαμαντής Γκολιδάκης

Δημήτρης Βενιέρης

Δημήτρης Βαρτζόπουλος 
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Θόδωρος Καράογλου Βουλευτής Β΄Θεσσαλονίκης

«Η νίκη της Νέας Δημοκρατίας στις εθνικές εκλογές της 21 ης Μαΐου, 
σε συνθήκες απλής αναλογικής, είναι ιστορική και επική. Οι Ελληνίδες 
και οι Έλληνες δεν μας έδωσαν απλώς την ψήφο τους, αλλά έδωσαν με 
εμφατικό τρόπο θετική ψήφο στην ελπίδα έναντι της τοξικότητας και 
των αυταπατών. Σε ό,τι με αφορά, συνεχίζουμε μαζί! Σε κάθε μια και 
σε κάθε έναν από εσάς οφείλω ένα μεγάλο ευχαριστώ από τα βάθη της 
καρδιάς μου γιατί μου δώσατε ακόμη μια φορά τη δύναμη να είμαι η 
φωνή σας και μου κάνατε την τιμή να εκπροσωπήσω για ένατη συνεχή 
φορά τον τόπο μας στο Ελληνικό Κοινοβούλιο. Συνεχίζουμε μαζί στο 
δρόμο της σταθερότητας και της ανάπτυξης, για μια Β΄ Θεσσαλονίκης 
που αποδεδειγμένα κινείται προς ένα καλύτερο, πιο αισιόδοξο αύριο. 
Ασφαλώς ο αγώνας δεν σταματά εδώ. Συνεχίζεται πιο εντατικά ώστε 
στην επόμενη κάλπη η Νέα Δημοκρατία να είναι ισχυρά αυτοδύναμη και 
μαζί της να γίνει αυτοδύναμη η Ελλάδα».

Φάνης Παπάς Βουλευτής Β΄Θεσσαλονίκης

«Οι εκλογές της 21ης Μαΐου ανέδειξαν την αταλάντευτη βούληση 
των πολιτών να προχωρήσει η χώρα σταθερά, τολμηρά, μπροστά με 
αυτοδύναμη κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας και πρωθυπουργό 
τον Κυριάκο Μητσοτάκη. Ήταν η εμφατική απάντηση της κοινωνίας 
στους πειραματισμούς, τα πισωγυρίσματα και την τοξικότητα. Ήταν μια 
ξεκάθαρη εντολή προς το πολιτικό σύστημα και το πολιτικό προσωπικό 
της χώρας για σταθερότητα, αξιοπιστία και ανάπτυξη. Η πρώτη μάχη 
που δώσαμε κερδήθηκε. Δεν είναι αρκετή. Ήταν το πρώτο βήμα. Στις 25 
Ιουνίου τα διλήμματα παύουν. Οι ερωτήσεις απαντήθηκαν. Οι Ελληνίδες 
και οι Έλληνες διαμορφώνουμε με την ψήφο μας τα επόμενα τέσσερα 
χρόνια. Διαμορφώνουμε ένα καλύτερο μέλλον για τον τόπο μας, για 
εμάς και για τις επόμενες γενιές. Ο αγώνας για πρόοδο και ευημερία 
συνεχίζεται. Και σε αυτό τον αγώνα δεν περισσεύει κανείς. Νέο 
ραντεβού στις κάλπες της 25ης Ιουνίου για να τελειώσουμε τη δουλειά. 
Για μια Ελλάδα κυρίαρχη και ισχυρή. Για μια κοινωνία ανάπτυξης, 
συνοχής και αλληλεγγύης».

Σάββας Αναστασιάδης Βουλευτής Β΄Θεσσαλονίκης

«Η σαρωτική νίκη της Νέας Δημοκρατίας στις εκλογές της 21ης Μαΐου 
αποτελεί μία ιστορική στιγμή. Περάσαμε μια τετραετία γεμάτη κρίσεις 
και προκλήσεις, τις οποίες κατάφερε να διαχειριστεί αποφασιστικά, 
μεθοδικά και αποτελεσματικά η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας. 
Τώρα επιβραβεύεται από τον ελληνικό λαό για την πολιτική που 
ακολούθησε. Η κοινωνία απέρριψε την τοξικότητα και τη μιζέρια, 
επέλεξε σταθερότητα, ασφάλεια και προκοπή. Η εκ νέου εκλογή μου στη 
Β’ περιφέρεια Θεσσαλονίκης με το ψηφοδέλτιο της Νέας Δημοκρατίας 
με γεμίζει χαρά και υπερηφάνεια. Με τιμά, με συγκινεί και παράλληλα 
με επιφορτίζει με βαθύ αίσθημα ευθύνης η στήριξη και η εμπιστοσύνη 
που εκφράζουν σταθερά και διαχρονικά στο πρόσωπό μου οι πολίτες. 
Γνωρίζουν ότι ήμουν πάντοτε και θα συνεχίσω να είμαι δίπλα τους, 
μαχόμενος για το καλό του τόπου μας. Στις 25 Ιουνίου ζητάμε μια πολύ 
ισχυρή εντολή για αυτοδυναμία και με τον Κυριάκο Μητσοτάκη στο 
τιμόνι ανοίγουμε τον δρόμο για το αύριο!».

Θανάσης Γλαβίνας Βουλευτής Β΄Θεσσαλονικης 

Η εκλογή στην ελληνική Βουλή και η θέση του αντιπροσώπου των 
Ελλήνων πολιτών αποτελεί ύψιστη τιμή αλλά και μεγάλη ευθύνη. Ήταν 
μία σκληρή προεκλογική περίοδος, κατά την οποία όλοι και όλες οι 
υποψήφιοι με τα ψηφοδέλτια του ΠΑΣΟΚ Κινήματος Αλλαγής δώσαμε 
μία μεγάλη μάχη για να διαδώσουμε τις θέσεις της παράταξης σε 
κάθε πόλη και χωριό της χώρας, σε κάθε Ελληνίδα και κάθε Έλληνα. 
Καταφέραμε τον πρώτο μας στόχο, η παράταξη να έχει προοπτική 
και να μπει σε πορεία αναγέννησης. Απομένει μία ακόμη εκλογική 
μάχη, αυτή της 25ης Ιουνίου, στην οποία θα επιδιώξουμε την ολική 
επαναφορά. Στόχος μας είναι να αποτελέσει και πάλι το ΠΑΣΟΚ Κίνημα 
Αλλαγής αξιόπιστη εναλλακτική πρόταση εξουσίας του προοδευτικού 
πόλου απέναντι στην Νέα Δημοκρατία μέσα από μία ουσιαστική 
και παραγωγική αντιπολίτευση, χωρίς εύκολα λόγια και ανέξοδες 
υποσχέσεις αλλά με ρεαλιστικές προτάσεις και σκληρή κριτική σε κάθε 
λάθος και κάθε παράλειψη. Στο ίδιο πλαίσιο, και στην επόμενη Βουλή, 
θα επιδιώξω να εκπροσωπώ τους πολίτες της Β΄ Θεσσαλονίκης με 
ουσιαστικό και αποτελεσματικό τρόπο ώστε να πετύχουμε συλλογικά 
καλύτερα αποτελέσματα για τις περιοχές μας. Ευχαριστώ τον κάθε 
ένα και την κάθε μία ξεχωριστά που με τίμησαν με την ψήφο τους και 
δεσμεύομαι ότι θα προσπαθήσω με κάθε τρόπο να ανταποκριθώ στις 
προσδοκίες τους.

Θόδωρος Καράογλου 

Φάνης Παπάς 

Σάββας Αναστασιάδης 

Θανάσης Γλαβίνας
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΣΥΡΜΑΤΣΗΣ 

ΟΙ ΚΕΡΔΙΣΜΕΝΟΙ ΚΑΙ ΟΙ 
ΧΑΜΕΝΟΙ ΤΗΣ ΚΑΛΠΗΣ
Αλλαγές αλλά όχι μεγάλες ανατροπές 
στην σταυροδοσία των κομμάτων της 
Κεντρααριστεράς στην Θεσσαλονίκη. 
Στον ΣΥΡΙΖΑ έχασαν μία έδρα στην Α’ 
Θεσσαλονίκης ενώ το ΠΑΣΟΚ δεν κατάφερε 
να πάρει την πολυπόθητη δεύτερη έδρα. 
Στην Β’ Θεσσαλονίκης ο ΣΥΡΙΖΑ κράτησε 
χωρίς αλλαγές τις έδρες του ενώ το ΠΑΣΟΚ 
επιβεβαίωσε την άνοδό του. 

Πρωτιά Νοτοπούλου – Εκτός ο 
Τριανταφυλλίδης 
Σε επίπεδο προσώπων στον ΣΥΡΙΖΑ 
Θεσσαλονίκης η Κατερίνα Νοτοπούλου 
παρέμεινε στην πρώτη θέση της σταυροδοσίας 
αλλά υπέστη πλήγμα σε επίπεδο ψήφων. 
Από τους 28.004 σταυρούς το 2019 έπεσε 
στις 17.790 το 2023. Δεύτερη έκανε την 
έκπληξη η Ράνια Θρασκιά. Η δημοσιογράφος-
παρουσιάστρια και ειδικός ψυχικής υγείας 
χωρίς να κάνει ιδιαίτερη προεκλογική 
εκστρατεία, με ελάχιστες εμφανίσεις στην 
πόλη έλαβε 16.847 σταυρούς. Στην τρίτη θέση 
ο Χρήστος Γιαννούλης με 12.126 από 17.656 
το 2019. Μεγάλες απώλειες υπέστη και ο Γ. 
Αμανατίδης όπου έπεσε από την δεύτερη θέση 
στην τέταρτη λαμβάνοντας 11.362 ψήφους 
έναντι 20.801 το 2019. 
Εκτός βουλής έμεινε μετά από τρεις θητείες 
ο Αλέξανδρος Τριανταφυλλίδης καθώς δεν 
ξεπέρασε τις 10.000 ψήφους (9.716). Μια 
ανάσα πίσω του με πολύ καλή πρώτη εμφάνιση 
ο σύμβουλος του Αλέξη Τσίπρας Γρηγόρης 
Γεροτζιάφας (9.541). Πολύ καλή επίδοση 
και για την Νεκταρία-Ελευθερία Αγγελάκη 
(8.702). Φυσιολογικές απώλειες λόγω της 
πτώσης του ΣΥΡΙΖΑ για την Έλλη Χρυσίδου 
όπου έλαβε 8.084 αντί 11.062 το 2019. 
Ακολούθησαν οι Ανατολή Αγαθαγγελίδου 
7.929, Χρήστος Ρόκος 7.778, Τριαντάφυλλος 
Μηταφίδης 7.590, Δημήτρης Μάρδας 7.411. 
Ελεύθερη πτώση για τον Κώστα Ζουράρη 
που έχασε τους μισούς σταυρούς (από 15.370 
σε 7.409). Άρης Στυλιανού με 6.713, Σοφία 
Φουντουκίδου με 6.515, Γιάννης Μυλόπουλος 
με 5970, Αρετή Μπάτα με 5295, Κορίνα 
Μανιάκα με 5.049, Ευάγγελος Λουκάς με 
3.839, Στέλλα Κωστοπούλου με 3.672 και 
Βύλη Χατζηνικόλα με 2148 έκλεισαν την λίστα. 

Πήρε το ντέρμπι ο Καστανίδης 
Στο ΠΑΣΟΚ Θεσσαλονίκης το ντέρμπι κορυφής 
κράτησε μέχρι τις πρώτες πρωινές ώρες όπου 
ξεχώρισε το φαβορί και ο Χάρης Καστανίδης 
επικράτησε του Αντώνη Σαουλίδη με 8.485 
σταυρούς έναντι 7.711. Χαρακτηριστικό 
ήταν ότι οι δύο πολιτικοί άνδρες όχι μόνο 
απείχαν παρασάγγας από τους υπόλοιπους 
υποψήφιους αλλά αύξησαν ραγδαία τις 
δυνάμεις τους εκατέρωθεν (6.221 και 5.063 
σταυρούς είχαν αντίστοιχα το 2019). 
Τρίτος στην κατάταξη ο Γιάννης Μαγκριώτης 
με 5.127 σταυρούς από 4.287 το 2019. Πολύ 
καλό πλασάρισμα για την Πέννυ Δαλαμπούρα 
με 4.452, τον Πέτρο Λεκάκη με 3.782 και την 
Ελένη Χριστιά με 3.265 σταυρούς. Δήμητρα 
Αγκαθίδου με 3.001, Νάνσυ Παπαδάτου με 
2386, Αγγελική Τριανταφυλλίδου με 2339 και 
Γιώργος Πινακίδης με 2004 ξεχώρισαν επίσης. 
Χρυσή Γκαβανίδου με 1985, Έλλη Μανώλα με 
1513, Μάτα Γαλιατσάτου με 1510, Θεοδώρα 
Λειψιστινού με 1504, Κώστας Αβανίδης με 
1167, Θωμάς Παπαδόπουλος με 1157, Μάριος 
Πετράς με 957, Νίκος Μπιλίκα με 916 και 
Στέφανος Χαζημανώλης με 886 έκλεισαν την 
λίστα. 

Έκανε το «μπαμ» ο Γλαβίνας 
Δύο έδρες στην Βουλή για τον ΣΥΡΙΖΑ 
στην Β’ Θεσσαλονίκη με το ψηφοδέλτιο να 
ήταν κομμένο και ραμμένο στα μέτρα των 
νυν βουλευτών Σωκράτη Φάμελλου και 
Δώρας Αυγέρη. Αυτό είχε ως αποτέλεσμα οι 
«δισταυρίες» να πέσουν βροχή και η πρωτιά 
του τομεάρχη Ενέργειας να κρίνεται από 
λίγους σταυρούς (13,107 έναντι 12.738). Την 
δωδεκάδα συμπλήρωσαν οι Μάγδα Γαβανά 
(5690), Γιώργος Βασιλειάδης (3980), Όλγα 
Παναγιωτίδου (3783), Ανδρέας Μουρατίδης 
(3746), Σάκης Γκιουλέκας (3282), Κωστή Βιόλα 
(3023), Αναστασία Γαϊταρτζή (2974), Μαρία 
Γκουραμάνη (2915), Δημήτρης Ράβναλης 
(2118) και Βασίλης Συναπίδης (1442). 
Στο ΠΑΣΟΚ ακούστηκε το μεγαλύτερο μπαμ 
των εκλογών στην Θεσσαλονίκη. 

Ο μέχρι πρότινος διευθυντής της 
Κοινοβουλευτικής Ομάδας Θανάσης Γλαβίνας 
πήρε μια καθαρή πρωτιά (6392) και θα 
είναι ο νέος βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης 
του κινήματος. Ο νυν βουλευτής Γιώργος 
Αρβανιτίδης έπεσε στην 5η θέση (3984). 
Στην δεύτερη θέση ο Κώστας Πετρίδης με 
4931 σταυρούς και στην τρίτη ο Δημήτρης 
Στοϊτσας (4105) ήταν οι έτερες δύο εκπλήξεις 
από τη νέα γενιά. Στην τέταρτη θέση η 
Κωνσταντίνα Αδάμου με 4046 σταυρούς. 
Γιώργος Φεστερίδης (2758), Ιωάννης 
Μπατζαρακίδης (2053), Μιχάλης Πάππου 
(1959), Μαρία Κιλαζίδου (1700), Δώρα Σαμαρά 
(1621), Μαρία Ευθυμιάδου (1538), Ευγενία 
Κυριακάκη (1456) έκλεισαν την δωδεκάδα. 

ΑΛΛΑΓΕΣ ΑΛΛΑ 
ΌΧΙ ΜΕΓΑΛΕΣ 
ΑΝΑΤΡΌΠΕΣ ΣΤΗΝ 
ΣΤΑΥΡΌΔΌΣΙΑ ΤΏΝ 
ΚΌΜΜΑΤΏΝ ΤΗΣ 
ΚΕΝΤΡΌΑΡΙΣΤΕΡΑΣ 
ΣΤΗΝ ΘΕΣΣΑΛΌΝΙΚΗ

Κατερίνα Νοτοπούλου
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Ο Συντονιστής Γενικής Διεύθυνσης ΝΔ και Οικονομολόγος Γιάννης Παπαγεωργίου στην «Κ»

Για την «παγίδα» της χαλαρής ψήφου στις 
25 Ιουνίου, τη σχέση εμπιστοσύνης που έχει 
χτίσει η Νέα Δημοκρατία όλα αυτά τα χρόνια 
με τους πολίτες αλλά και το λόγο που ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης αποφάσισε να πάει 
σε δεύτερη εκλογική αναμέτρηση ζητώντας 
την αυτοδυναμία, μιλάει σε συνέντευξη του 
στην εφημερίδα Karfitsa ο Συντονιστής 
Γενικής Διεύθυνσης ΝΔ και Οικονομολόγος 
Γιάννης Παπαγεωργίου. 

Για ποιο λόγο η ΝΔ επέμεινε στην 
απόφαση να πάει σε δεύτερη εκλογική 
αναμέτρηση ζητώντας την αυτοδυναμία 
από τους πολίτες ;

Η αναγκαιότητα για μια αυτοδύναμη 
κυβέρνηση είναι εθνική και εκφράστηκε 
άλλωστε περίτρανα από την ψήφο των 
Ελλήνων πολιτών. Σε καμία περίπτωση 
δεν αποτελεί κομματική σκοπιμότητα. 
Είναι προϋπόθεση για να διασφαλιστεί η 
σταθερότητα που έχει ανάγκη η χώρα και 
να μην μπει σε περιπέτειες. Είναι άλλωστε 
περισσότερο από βέβαιο ότι δεν μπορεί να 
συγκροτηθεί βιώσιμη κυβέρνηση σε καμιά 
άλλη περίπτωση πέραν της αυτοδυναμίας 
της Νέας Δημοκρατίας. Την αναγκαιότητα 
αυτή ενισχύει και η αισιοδοξία που 
προκύπτει από τον ηχηρό τρόπο με τον 
οποίο αντέδρασαν οι αγορές στο εκλογικό 
αποτέλεσμα της 21ης Μαΐου για την 
ελληνική οικονομία. Είναι χαρακτηριστικό 
το γεγονός ότι ο Γενικός Δείκτης Τιμών στο 
Χρηματιστήριο Αθηνών έκλεισε τη Δευτέρα 
στις 1.201,32 μονάδες, σημειώνοντας 
άνοδο 6,09% (το υψηλότερο κλείσιμο από 
τη συνεδρίαση της 28ης Ιουλίου του 2014). 
Θετική ήταν και η αντίδραση στην αγορά των 
ελληνικών ομολόγων καθώς το μεσημέρι 
της Δευτέρας η απόδοση των 10ετών 
ομολόγων υποχώρησε από το 4,04% στο 
3,81%. Η αντίδραση αυτή -που συνεχίστηκε 
και χθες στην ίδια κατεύθυνση- προεξοφλεί 
συνέχιση της δυναμικής πορείας στην 
οποία έχει εισέλθει η ελληνική οικονομία 
και  ανάκτηση της επενδυτικής βαθμίδας. 
Και αυτό θα έχει σημαντικά οφέλη για 
όλους, καθώς το Δημόσιο, οι τράπεζες, οι 
επιχειρήσεις και τα νοικοκυριά, θα μπορούν 
να δανείζονται φθηνότερα. Ταυτόχρονα θα 
ανοίξει ένα νέο παράθυρο για επενδυτές, 
γεγονός που θα συμβάλει στην περαιτέρω 
τόνωση της απασχόλησης.
Οι ευοίωνες προοπτικές της οικονομίας 
με Κυβέρνηση Νέας Δημοκρατίας 
επιβεβαιώνονται από όλους τους διεθνείς 
αναλυτές και τους οίκους αξιολόγησης ενώ 
καταγράφονται ξεκάθαρα και στις εαρινές 
προβλέψεις της Ευρωπαϊκής Επιτροπής.

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΣΤΗ ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ
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Η αρχή της ισότητας που καθιερώνεται στο άρθρο 4 
παράγραφος 1 του Συντάγματος κατοχυρώνει ότι όλοι 
οι Έλληνες είναι ίσοι ενώπιον του νόμου, έχοντας ίσα 
δικαιώματα και υποχρεώσεις (αρθρο4 παράγραφος 2 
Συντάγματος), ενώ το Κράτος διαδραματίζει σπουδαίο 
ρόλο στον εντοπισμό ανισοτήτων και στην ολική εξάλειψη 
τους. 
Η αρχή της ισότητας αποτελεί νομικό κανόνα που 
επιτάσσει να υπάρχει όμοια μεταχείριση ατόμων που 
βρίσκονται σε όμοιες καταστάσεις, αποκλείοντας έτσι 
ανισότητες που σχετίζονται είτε με την επιβολή χαριστικού 
μέτρου προς κάποια άτομα είτε με την αυθαίρετη επιβολή 
επιβάρυνσης σε άτομα που τελούν υπό ίδιες συνθήκες 
(απόφαση ΣτΕ 3396/2014).
Τα είδη της αρχής της ισότητας μπορεί να αφορούν την 
ισότητα πρόσβασης στις δημόσιες υπηρεσίες (άρθρο 4 
παρ 4 Σ), τη φορολογική ισότητα(άρθρο 4 παρ 5 Σ), την 
κοινωνική ισότητα (άρθρο 4 παρ 7 Σ) κ.ο.κ.
Ιδιαίτερα σημαντικό είναι το άρθρο 14 της Ευρωπαϊκής 
Σύμβασης Δικαιωμάτων του Ανθρώπου που ορίζει 
ότι το Κράτος πρέπει να μεριμνά ώστε τα άτομα να 
απολαμβάνουν όλα τα δικαιώματα και τις ελευθερίες που 
απορρέουν από τη Σύμβαση ανεξαρτήτως φύλου, φυλής, 
θρησκείας, γλώσσας, χρώματος, πολιτικών, κοινωνικών 
ή εθνικών πεποιθήσεων, πράγμα το οποίο αποτελεί 
επιταγή προς εφαρμογή και όχι επιλεκτική αρχή.

Φορείς του δικαιώματος της ισότητας είναι όλοι οι Έλληνες 
πολίτες καθώς και τα ημεδαπά ιδιωτικά νομικά πρόσωπα, 
ενώ αποδέκτης αυτών των επιταγών είναι η κρατική 
εξουσία, αφού πρόκειται για ισότητα των Ελλήνων ενώπιον 
του νόμου και όχι ενώπιον άλλων Ελλήνων.
Βάσει της αποφάσεως 1222/1992 του Αρείου Πάγου 
καθιερώνεται ( εκτός της ισότητας των Ελλήνων απέναντι 
στο νόμο) και η ισότητα του νόμου έναντι όλων των 
Ελλήνων, δεσμεύοντας το νομοθέτη να μην αντιμετωπίζει 
με ανόμοιο τρόπο όμοιες περιπτώσεις εκτός αν πρόκειται 
για λόγους δημοσίου συμφέροντος, θεωρώντας ανίσχυρη 
ως αντισυνταγματική τη διάταξη ή το νόμο που προβλέπει 
ειδική ρύθμιση για μια κατηγορία προσώπων από την οποία 
ρύθμιση εξαιρεί άλλη κατηγορία προσώπων αδικαιολόγητα 
προκαλώντας έτσι δυσμενή διάκριση.
Οι διακρίσεις αυτές μπορεί να είναι άμεσες, δηλαδή άτομα 
που βρίσκονται σε όμοιες καταστάσεις και χωρίς να υπάρχει 
ειδική αιτιολογία προς επίτευξη κάποιου συγκεκριμένου 
στόχου, δεν τυγχάνουν όμοιας μεταχείρισης λόγω κάποιου 
ειδικού χαρακτηριστικού που διαθέτουν.
Αναλύοντας τη γενική αρχή της ισότητας συμπεραίνουμε 
πως  αποτελείται από τα εξής είδη: 
1. Τυπική (αριθμητική), 2. Ουσιαστική ή αναλογική, 3. 
Συμπερίληψη, 4. Θετικά μέτρα και αντίστροφη διακριτική 
μεταχείριση (πχ ποσοστώσεις) και 5. Επεκτατική ισότητα.

Η τυπική ή αριθμητική ισότητα διέπεται από την αρχή πως 
πρέπει να παρέχονται ίσα μερίδια του προς διανομή αγαθού 
σε όλους, ανεξαρτήτως των υπόλοιπων χαρακτηριστικών 
τους. 

Η αναλογική ή ουσιαστική ισότητα προβλέπει η ποσότητα 
του διανεμόμενου αγαθού ή βάρους να εκφράζεται από 
“μια γνησίως αύξουσα συνάρτηση των προσωπικών 
χαρακτηριστικών που προβλέπει ο κανόνας. Επομένως 
γίνεται – όμοια μεταχείριση των ομοίων και ανόμοια 
μεταχείριση των ανομοίων. Αναφορικά με τη συμπερίληψη, 
σε αυτήν την περίπτωση όσο μεγαλύτερη είναι η ομάδα 
των ανθρώπων που λαμβάνουν ένα αγαθό τόσο πιο 
εξισωτικός είναι ο σχετικός διανεμητικός κανόνας. 
Στα θετικά μέτρα λαμβάνει χώρα λήψη νομοθετικών 
μέτρων υπέρ συγκεκριμένης κατηγορίας πολιτών που 
μειονεκτούν έναντι των λοιπών για λόγους ιστορικούς, 
κοινωνικούς, κ.ο.κ. Τέλος,στην επεκτατική ισότητα γίνεται 
επεκτατική εφαρμογή μιας ευνοϊκής ρύθμισης και σε όσους 
παραλείφθηκαν αδικαιολόγητα, προς αποκατάσταση της 
διαταραχθείσας ισότητας και μόνο για νόμιμες ενέργειες.

• Η Τζίνα Αλεξάκη είναι δικηγόρος Αθηνών

Η ισότητα των πολιτών στο 
Σύνταγμα της Ελλάδας
Article of law ΤΗΣ ΤΖΙΝΑ ΑΛΕΞΑΚΗ*
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Σας τρομάζει καθόλου το ποσοστό του 40,79% της 
πρώτης κάλπης σε ότι έχει να κάνει με τη στάση που 
θα πρέπει να έχετε απέναντι στην κοινωνία ;

Το ποσοστό αυτό είναι αποτέλεσμα της σχέσης 
εμπιστοσύνης που έχει χτίσει με επιμονή και υπομονή το 
κόμμα της Νέας Δημοκρατίας και ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
με τον Ελληνα πολίτη. Με οδηγό τη γλώσσα της αλήθειας και 
την ειλικρινή αυτοκριτική θα συνεχιστεί η νέα προεκλογική 
περίοδος που θα ξεκινήσει επίσημα σε λίγες μέρες. Στο 
επίκεντρο του δημοσίου διαλόγου θα παραμείνουν τα 
προβλήματα των πολιτών και οι προτάσεις για τη διαρκή 
βελτίωση της ζωής τους. Προτάσεις που κατατέθηκαν 
και αφορούν σε καλύτερους μισθούς, περισσότερες 
θέσεις εργασίας, καλύτερες δωρεάν υπηρεσίες υγείας με 
αναβαθμισμένο Εθνικό Σύστημα Υγείας, ταχύτερη απονομή 
της δικαιοσύνης, αποτελεσματικότερο κράτος δίπλα στον 
πολίτη, μείωση των κοινωνικών ανισοτήτων είναι στόχοι 
επιτεύξιμοι για το μέλλον και εδώ θα δώσουμε τη μάχη.  
Για μια Ελλάδα ισχυρή και ασφαλή στο  αβέβαιο διεθνές 
περιβάλλον των εξωγενών κρίσεων και των εξ ανατολών 
προκλήσεων. Για μια Ελλάδα που προχωρά Σταθερά, 
Τολμηρά, Μπροστά.

Έχει κινδύνους η επόμενη κάλπη; Μπορεί δηλαδή να 
δημιουργηθεί μια χαλαρότητα στο εκλογικό σώμα που 
επέλεξε τη ΝΔ αλλά και στα στελέχη σας; 

Τα αποτελέσματα της κάλπης της 21ης Μαΐου έδειξαν ότι 
οι Έλληνες πολίτες στην πλειονότητά τους επιζητούν τη 
σταθερότητα και τη διακυβέρνηση της χώρας τους από 
μια ισχυρή κυβέρνηση και σε ορίζοντα τετραετίας. Για να 
σχηματιστεί όμως αυτοδύναμη Κυβέρνηση, απαιτείται όσο 
το δυνατόν υψηλότερο ποσοστό ψήφων στη νέα κάλπη. 
Κι αυτό γιατί η επίτευξη αυτοδυναμίας δεν εξαρτάται μόνο 
από το ποσοστό που θα λάβει το πρώτο κόμμα, αλλά και 
από τον αριθμό των κομμάτων που θα μπουν στην Βουλή. 
Για να διατηρήσει την κοινοβουλευτική της αυτοδυναμία 
χρειάζεται την ψήφο του κάθε ένα και κάθε μία από εμάς 
που θα προσέλθουμε στις κάλπες το πρωί της 25ης Ιουνίου 
για να διασφαλίσουμε τη σταθερότητα στη χώρα μας. 

Κανένας δεν πρέπει να ολιγωρήσει και να εφησυχάσει 
γιατί η αυτοδυναμία θα κριθεί στη νέα κάλπη.  Χρειάζεται 
μάλιστα να είμαστε ακόμα  περισσότεροι για να είναι ισχυρή 
και ξεκάθαρη η εντολή, Χωρίς έπαρση ή αλαζονεία, όπως 
τόνισε από την πρώτη στιγμή ο Πρωθυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης.

Η ανάλυση των στοιχείων του αποτελέσματος 
της κάλπης στις εκλογές της 21ης Μαΐου δείχνει 
πως ο Κυριάκος Μητσοτάκης κυριάρχησε σε 
τέσσερις κρίσιμες κατηγορίες: στους νέους, στους 
αναποφάσιστους, στις λαϊκές συνοικίες και στους 
ελεύθερους επαγγελματίες.Πως καταφέρατε να τους 
«κερδίσετε»;

Καθοριστικός παράγοντας στη νίκη της Νέας Δημοκρατίας 
υπήρξαν οι πολιτικές που υιοθέτησε και υλοποίησε η 
Κυβέρνηση για όλες αυτές τις κατηγορίες. Το εκλογικό 
αποτέλεσμα δείχνει ότι οι νέοι απαιτούν ουσιαστικές 
προτάσεις για το μέλλον τους και όχι παρωχημένα 
συνθήματα. Η “γκρίζα” εικόνα για τις προοπτικές των 
νέων που προσπάθησε να “φυτέψει” ο ΣΥΡΙΖΑ στην 
αντίληψη των πολιτών δεν έπεισε τους νέους που έχουν 
βιώσει τη “φροντίδα” της Κυβέρνησης Μητσοτάκη με 
χαρακτηριστικά παραδείγματα το πρόγραμμα «Σπίτι μου» 
για την απόκτηση πρώτης κατοικίας με επιδοτούμενο 
επιτόκιο ή Το πρόγραμμα «Πρώτο Ένσημο» για την ένταξη 
των νέων χωρίς προϋπηρεσία στην αγορά εργασίας. Οι 
νέοι αναγνωρίζουν και δίνουν την προοπτική που οι ίδιοι 
επιθυμούν.

Τώρα όσον αφορά στις κατηγορίες με τους αναποφάσιστους, 
τις λαϊκές συνοικίες και τους ελεύθερους επαγγελματίες και 
τα υψηλά ποσοστά, θεωρώ ότι πολύ σημαντικό ρόλο είχε η 
σταθερότητα και η συνέπεια των όσων είχε προαναγγείλει 
η Νέα Δημοκρατία και ο προεδρος Κυριάκος Μητσοτάκης 
το 2019 και όσων κατάφερε να υλοποιήσει μέχρι σήμερα. 
Το ψηφιακό κράτος, η αποτελεσματική αντιμετώπιση 
κρίσεων, η προσπάθεια για ένα καλύτερο επίπεδο ζωης, 
η αύξηση μισθών, η δημιουργία  νέων θέσεων εργασίας, 
η εμπιστοσύνη μεγάλων εταιριών και η επένδυση τους 
στη χώρα μας, η ασφάλεια των πολιτών, η εξωτερική 
πολιτικη και η ενίσχυση της άμυνας μας, η αποτελεσματική 
αντιμετώπιση των ανεξέλεγκτων ροών μετανάστευσης, 
η μείωση φόρων και το νεο κοστολογημένο χωρίς 
υπερβολές προγραμμα διακυβέρνησης, η προσπάθεια για 
ένα νέο παραγωγικό μοντέλο με έμφαση στη δημιουργία 
συνθηκών φιλικών προς το επιχειρείν και την ανάπτυξη 
του ιδιωτικού τομέα και την προσπάθεια για ένα ευέλικτο 
και αποτελεσματικό δημόσιο τομέα αποτελούν κάποια από 
τα βασικότερα σημεία που έπεισαν τις κατηγορίες αυτές να 
στηρίξουν τη Νέα Δημοκρατία.
Με ισχυρούς αρωγούς, τον Γραμματέα Π.Ε. Παύλο 
Μαρινάκη, το οργανωτικό τμήμα, την ΟΝΝΕΔ αλλά και όλα 
τα κομματικά στελέχη, που βρίσκονται ανά πάσα στιγμή 
δίπλα στον κάθε πολίτη, να αφουγκραστούν τις ανάγκες 
του, να τις μελετήσουν και να δημιουργήσουν προτάσεις 
προς την Κυβέρνηση, πετύχαμε να κερδίσουμε την 
εμπιστοσύνη τους και να είμαστε η πρώτη τους προτίμηση.

ΤΟ ΕΚΛΟΓΙΚΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΔΕΙΧΝΕΙ ΟΤΙ ΟΙ ΝΕΟΙ ΑΠΑΙΤΟΎΝ ΟΎΣΙΑΣΤΙΚΕΣ 
ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ ΤΟΎΣ ΚΑΙ ΟΧΙ ΠΑΡΩΧΗΜΕΝΑ ΣΎΝΘΗΜΑΤΑ
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΚΑΡΥΠΙΔΟΥ 

Δεύτερη κάλπη και στο βάθος 
αυτοδιοικητικές εκλογές

Η «σκόνη» που σηκώθηκε από τις εθνικές εκλογές 
εξακολουθεί να πλανάται, ενώ τα κόμματα 
δεν δείχνουν διατεθειμένα -τουλάχιστον τη 
συγκεκριμένη χρονική περίοδο- να ανακατευτούν 
στα αυτοδιοικητικά ζητήματα και να δώσουν 
χρίσματα. ‘Ετσι, οι υποψήφιοι «μνηστήρες» για 
τον δήμο Θεσσαλονίκης θα αρχίσουν σταδιακά να 
ανεβάζουν ρυθμούς με στόχο να βρεθούν όσο το 
δυνατόν πιο κοντά στον πολίτη και τα προβλήματα 
της καθημερινότητάς του. 

Στον κόσμο του Tik Tok ο Κ.Ζέρβας
Με νέα εργαλεία συνεχίζει τη μάχη των εκλογών ο 
δήμαρχος Θεσσαλονίκης, Κωνσταντίνος Ζέρβας. Στη 
«μάχη» το τελευταίο διάστημα έχει μπει και το Tik Tok 
εκεί όπου ο κ.Ζέρβας επιχειρεί με διάφορα βίντεο να 
προβάλει θέματα της πόλης, αλλά και κινήσεις που 
έκανε η διοίκησή του όσον αφορά την επίλυσή τους.
Παράλληλα, συνεχίζει την ενίσχυση του ψηφοδελτίου 
του έχοντας συμπεριλάβει στους υποψηφίους 
δημοτικούς συμβούλους τον Μηνά Σαμαντζίδη και 
τον Κωνσταντή Σεβρή. Ο πρώτος είναι ψυχίατρος 
στο επάγγελμα, πρώην πρόεδρος της Διοικούσας 
Επιτροπής της ΝΔ στη Θεσσαλονίκη και πρώην 
της ΔΕΠΘΕ, ενώ ο δεύτερος είναι απόφοιτος του 
τμήματος Πολιτικών Επιστημών του ΑΠΘ και 
διετέλεσε δημοτικός σύμβουλος την περίοδο 2017 
- 2019, εκλεγμένος με την παράταξη «Μένουμε 
Θεσσαλονίκη».

Τους 126 υποψηφίους έφτασε ο Στ.Αγγελούδης
Δυναμικά συνεχίζει την προεκλογική του εκστρατεία ο 
Στέλιος Αγγελούδης. Σε αυτό το πλαίσιο, ο δικηγόρος 
και υποψήφιος δήμαρχος ανακοίνωσε νέα ονόματα 
δημοτικών και κοινοτικών συμβούλων ανεβάζοντας 
το συνολικό αριθμό της ομάδας του στους 126. 
Μεταξύ των προσώπων που ενσωματώθηκαν στην 
παράταξη και θα διεκδικήσουν την ψήφο των δημοτών 
είναι ο γνωστός ποδοσφαιριστής στους φιλάθλους 
του ‘Αρη και όχι μόνο, Σάκης Πρίττας, ο ειδικός 
αγγειοχειρουργός και επιστημονικός υπεύθυνος 
αγγειοχειρουργικού τμήματος κλινικής του ομίλου 
Euromedica, Κωνσταντίνος Κωνσταντινίδης, η 
υπάλληλος της ΕΡΤ3, Σοφία Σκαμπαρδώνη, η 
σύμβουλος εκπαίδευσης νηπιαγωγών, Κατερίνα 
Λαλιώτη και ο δάσκαλος, Νίκος Φασφαλής. «Το 
μεγάλο στοίχημα της επόμενης ημέρας είναι να 
βελτιώσουμε την καθημερινότητα των πολιτών, 
να κάνουμε τη Θεσσαλονίκη μία πόλη λειτουργική 
και ανθρώπινη που αξίζει να ζεις, να χτίσουμε το 
μέλλον με πράξεις και όχι ευχολόγια», δηλώνει ο 
κ.Αγγελούδης.

Στις κοινότητες, η τελευταία παρτίδα των υποψηφίων 
ήταν «φουλ» της γυναίκας. Από θηλυκής πλευράς 
κατεβαίνουν στο πλευρό του κ.Αγγελούδη η 
επιχειρηματίας Νικολέτα Αλεξάκη, η φοιτήτρια 
Μαρία Βιτλή, η βοηθός παραϊατρικών επαγγελμάτων 
Παρασκευή Κουντουβά, η ιδιοκτήτρια κομμωτηρίου 
Στέλλα Μακρή, η δημόσια υπάλληλος Κορνηλία 
Μαυρίδου, η παιδαγωγός ‘Αννα Μπεκιάρη, η μαία 
Ελευθερία Παπαθωμά, η Μαρία Πεφτιτσέλη και η 
υπεύθυνη του συσσιτίου στον Ι.Ν. Αγίας Βαρβάρας 
Ανδρονίκη Τσέργα.

Από άντρες ενσωματώθηκαν 
στην «Ομάδα για τη 
Θεσσαλονίκη» ως υποψήφιοι 
κοινοτικοί σύμβουλοι ο 
τεχνικός ΟΣΕ Σωτήρης 
Γιαννόπουλος, ο εκπαιδευτικός 
Δημήτρης Κωνσταντινίδης, 
ο εμπειροτέχνης Φώτης 
Σαχινίδης, ο οδηγός Γιώργος 
Στεργιούλας, το στέλεχος 
πωλήσεων Βασίλης Χαρίτσος 
και ο κολυμβητής, μέλος της 
Παραολυμπιακής Εθνικής 
Ομάδας Παναγιώτης Χριστάκης. 
Παράλληλα, ο υποψήφιος 
δήμαρχος θέλοντας να 
αποδείξει με πράξεις ότι 
η παράταξη του είναι 
ανεξάρτητη, πολυσυλλεκτική 
και αχρωμάτιστη επέλεξε να 
δώσει το «παρών» σε όλες 
τις προεκλογικές ομιλίες 
των αρχηγών των κομμάτων 
στη Θεσσαλονίκη. ‘Ετσι, 
βρέθηκε και παρακολούθησε 
τις συγκεντρώσεις τόσο του 
Κυριάκου Μητσοτάκη, όσο του 
Αλέξη Τσίπρα και του Νίκου 
Ανδρουλάκη.

Ο Στέλιος Αγγελούδης

Ο Μηνάς Σαμαντζίδης
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Ετοιμάζεται και ο Γ.Ορφανός
Το μήνυμα πως όλα βαίνουν καλώς και λίγο πριν ή λίγο μετά 
τη δεύτερη κάλπη θα προχωρήσει σε επίσημες ανακοινώσεις 
στέλνει προς κάθε κατεύθυνση ο Γιώργος Ορφανός. Ο πρώην 
υπουργός και υποψήφιος δήμαρχος Θεσσαλονίκης συνεχίζει τις 
επαφές και γνωστοποιεί πως ετοιμάζεται για τη νέα διεκδίκηση 
του δημαρχιακού θώκου, δηλώνοντας απογοητευμένος από την 
εικόνα που παρουσιάζει η πόλη με τη διοίκηση Ζέρβα.
Σε πηγαδάκια μπορεί να ακούγονται συζητήσεις πως ο κ.Ορφανός 
έχει καθυστερήσει τις όποιες κινήσεις, ο ίδιος, όμως, δηλώνει 
ξεκάθαρα, πως οι σκέψεις και οι συνεργασίες που έχει κάνει 
«ωριμάζουν» και όλα θα γνωστοποιηθούν όταν θα έρθει η ώρα 
τους.

Αρχές Ιουνίου οι νέοι υποψήφιοι του Δρ.Τσαβλή
Τη δική του μάχη συνεχίζει και ο Δρόσος Τσαβλής, θεωρώντας 
πως δεν υπάρχει πλέον περιθώριο για χάσιμο και ο χρόνος 
είναι ιδιαίτερα «στενός» για όλους τους υποψηφίους. Ο γιατρός 
και ανεξάρτητος δημοτικός σύμβουλος, που θα διεκδικήσει τον 
δήμο Θεσσαλονίκης στις προσεχείς αυτοδιοικητικές εκλογές, 
θα συνεχίσει το πρόγραμμά του με συναντήσεις με φορείς και 
περιοδείες στις γειτονιές.
Επίσης, ο κ.Τσαβλής συνεχίζει την κατάρτιση του ψηφοδελτίου του. 
Πριν από λίγο καιρό παρουσίασε μία μεγάλη παρτίδα ονομάτων 
που θα στελεχώσουν τον συνδυασμό του, ενώ στις αρχές Ιουνίου 
θα ανακοινώσει τους καινούργιους δημοτικούς συμβούλους.

Πιο πίσω τα πλάνα του Σ.Τζακόπουλου
Με την σκέψη πως οι εθνικές εκλογές κυριαρχούν τη δεδομένη 
χρονική στιγμή προχωρά ο Σάκης Τζακόπουλος. Ο υποψήφιος 
δήμαρχος υπολόγιζε να κάνει ανακοινώσεις των υποψηφίων της 
παράταξής του μέσα στον Ιούνιο, ωστόσο η δεύτερη κάλπη οδηγεί 
σε αναβολή των σχεδίων και πιθανότατα τα 100 πρόσωπα, με τα 
οποία όπως αναφέρει έχουν δώσει τα χέρια, θα γίνουν γνωστά 
στις αρχές Ιουλίου.
Από την άλλη, ο Σπύρος Πέγκας συνεχίζει την προσπάθεια με τη 
διενέργεια θεματικών συζητήσεων για τα προβλήματα της πόλης, 
ενώ όσον αφορά την υποψηφιότητα του ‘Ακη Σακισλόγλου θα 
αρχίσουν εντατικά οι διαβουλεύσεις των βασικών στελεχών της 
παράταξης «Κίνηση 2310» για την κατάρτιση των αξόνων του 
προγράμματος.

ΜΕ ΤΗ ΔΕΎΤΕΡΗ ΚΑΛΠΗ ΤΩΝ ΕΘΝΙΚΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ ΝΑ ΕΡΧΕΤΑΙ 
ΠΙΟ ΚΟΝΤΑ, ΣΤΙΣ 25 ΙΟΎΝΙΟΎ, ΟΙ ΎΠΟΨΗΦΙΟΙ ΔΗΜΑΡΧΟΙ ΤΗΣ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΚΑΤΑΣΤΡΩΝΟΎΝ ΜΕ ΜΕΓΑΛΎΤΕΡΗ ΑΚΡΙΒΕΙΑ 
ΤΑ ΠΛΑΝΑ ΓΙΑ ΤΗ ΔΙΚΗ ΤΟΎΣ ΑΝΑΜΕΤΡΗΣΗ. ΑΎΤΗ ΤΩΝ 
ΑΎΤΟΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ ΠΟΎ ΕΧΕΙ ΟΡΙΣΤΕΙ ΓΙΑ ΤΙΣ 8 
ΟΚΤΩΒΡΙΟΎ.

Δρόσος Τσαβλής

Η καθαριότητα και η αλήθεια. Η καθαριότητα  της πόλης έχει δύο «πόδια». Το ένα είναι 
ο μηχανισμός, δηλαδή το έμψυχο δυναμικό, τα μηχανήματα και οι υποδομές και το 
άλλο είναι ο τρόπος που λειτουργεί και φέρεται ο ίδιος ο κόσμος. Αν κάποιο από τα δυο 
«πόδια» δεν λειτουργεί σωστά, τότε έχουμε πρόβλημα.
Η πονεμένη ιστορία των υπόγειων κάδων στη Θεσσαλονίκη από όσο γνωρίζω, ξεκίνησε 
κάπου μετά το 2011 στην πορεία βάλτωσε και στη συνέχεια ξεχάστηκε... Η καθαριότητα 
δεν λειτουργούσε επαρκώς, η εικόνα της πόλης «λερώθηκε».
Με το που ανέλαβε η διοίκηση Ζέρβα, η τοποθέτηση υπόγειων κάδων έγινε προτεραιότητα, 
μιας και είναι μία κίνηση που περιορίζει την περιοδικότητα αποκομιδής, ενώ ταυτόχρονα 
βελτιώνει αισθητικά την εικόνα του δημόσιου χώρου. 
 Σε χρόνο ρεκόρ τοποθετήθηκαν στο κέντρο της Θεσσαλονίκης 59 υπόγειοι νέοι κάδοι, 
ενώ σύμφωνα με τον προγραμματισμό μέχρι τα μέσα του Σεπτεμβρίου θα τοποθετηθούν 
άλλοι 75 σε όλες τις κοινότητες, ενώ μέχρι το τέλος του έτους άλλοι 121 κάδοι  θα 
τοποθετηθούν σε 10 εμπορικούς δρόμους.
Κάνοντας μια αποτίμηση είναι προφανές ότι η διοίκηση Ζέρβα κινήθηκε ταχύτατα στο θέμα 
των υπόγειων κάδων, ενισχύοντας  στο μέτρο του εφικτού (όσο δηλαδή το επιτρέπουν οι 
γραφειοκρατικοί ρυθμοί) την υποδομή της καθαριότητας. Φυσικά μένει να γίνουν πολλά 
ακόμη ως προς την ενίσχυση του ανθρώπινου δυναμικού και της τεχνικής υποδομής. Ο 
Δήμος βέβαια έχει ήδη προμηθευτεί 95 νέα οχήματα διαφόρων τύπων και ακολουθούν 
και άλλα, δεδομένου μάλιστα ότι τα δεδομένα έχουν αλλάξει: έχουμε πλέον τουρισμό 
11 μήνες το χρόνο (ουδέν καλόν αμιγές κακού), ενώ μετά την πανδημία όλη η πόλη 
κατεβαίνει τα Σαββατοκύριακα στο κέντρο και στην Παραλία. Πρόκειται για φαινόμενα που 
παρατηρούνται αναλογικά σε πολλές πόλεις της Ευρώπης που υποδέχονται τουρίστες. 
Όμως τίποτε δεν μπορεί να είναι αποδοτικό, αν δεν υπάρχει η μέγιστη δυνατή συμμετοχή 
των πολιτών -κατοίκων και επαγγελματιών. Ενώ θαυμάζουμε πόλεις του εξωτερικού για 
τη διαχείριση των οικιακών απορριμμάτων, όπου η συμμετοχή του πολίτη είναι άμεση 
και στο μεγαλύτερο δυνατό βαθμό, στη χώρα μας πάσχουμε.

 Η καθαριότητα είναι υπόθεση όλων μας, είναι δεδομένο αυτό, καθώς δεν μπορεί να 
υπάρχει ένας υπάλληλος πίσω από κάθε πολίτη, όπως δεν μπορεί να υπάρχει κι ένας 
αστυνομικός για να τον επιβλέπει σχετικά με την τήρηση των υποχρεώσεών του. Είμαστε 
καθημερινά μάρτυρες άτακτης εναπόθεσης απορριμμάτων από καταστηματάρχες ή από 
σκουπίδια έξω από τους κάδους -ακόμη και τους υπόγειους. Για τα ογκώδη να μην 
μιλήσουμε καλύτερα -με ένα τηλεφώνημα μπορεί ο καθένας να καλέσει την αρμόδια 
υπηρεσία του Δήμου έγκαιρα, αλλά τις περισσότερες φορές δεν το κάνει. Επίσης, οι 
βανδαλισμοί ακόμη και των κάδων απορριμμάτων είναι καθημερινό φαινόμενο. Όμως 
ο πολιτισμός στην καθημερινότητα δεν είναι κάτι γενικό και απροσδιόριστο. Δουλεύεται 
και κατακτάται καθημερινά με σύνθεση δυνάμεων και συμμετοχή όλων μας!
Είναι και κάτι άλλο που πρέπει να ειπωθεί. Η εργαλειοποίηση της καθαριότητας, η 
μικροπολιτική των σκουπιδιών, δεν είναι καινούριο φαινόμενο για Θεσσαλονίκη -όπως 
και το θέμα του κλαδέματος των δέντρων στους δρόμους της πόλης. Επαναλαμβάνεται 
κάθε 4 χρόνια με στόχο την ανατροπή του εκάστοτε δημάρχου -το θυμούνται καλά όλοι 
όσοι ασχολούνται με τα κοινά τις τελευταίες 2-3 δεκαετίες. 
Η πλειοψηφία ωστόσο, αντιλαμβάνεται την πραγματική διάσταση των καταστάσεων, 
καθώς και την τιτάνια προσπάθεια που γίνεται να αλλάξει η πόλη προς το καλύτερο - 
ο ελεύθερα σκεπτόμενος πολίτης επιβραβεύει την λογική και την υπευθυνότητα, σε 
αντίθεση με τον στρατευμένο πολίτη. Η προσπάθεια απαιτεί σχέδιο, επιμονή αλλά και 
χρόνο. Και στην περίπτωση της διοίκησης Ζέρβα είναι θέμα χρόνου να δούμε το θετικό 
αποτέλεσμα σε αυτά τα ζητήματα -τα δέντρα ήδη έχουν πρασινίσει και ρίχνουν ξανά τον 
ίσκιο τους για τον οποίο χύθηκε πολύ μελάνι πριν 2-3 μήνες. Το ίδιο θα γίνει και με την 
καθαριότητα.

•Ο Κώστας Παρχαρίδης είναι ιδιοκτήτης της Chalkos Gallery και υποψήφιος δημοτικός σύμβουλος 
με την παράταξη “Ναι στη Θεσσαλονίκη” του Δημάρχου Κωνσταντίνου Ζέρβα.

Η μικροπολιτική των σκουπιδιών 
ΓΡΑΦΕΙ Ο ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΡΧΑΡΙΔΗΣ* Opinion



27.05.202318

ΧΑΛΑΝΔΡΙ Λεωφ. Κηφισίας 348 (Έναντι Νοσοκομείου «ΥΓΕΙΑ»), Χαλάνδρι 152 33, T.: 210 68 28 888
ΝΕΑ ΣΜΥΡΝΗ Λεωφ. Συγγρού 203, Νέα Σμύρνη 171 21, Τ.: 210 93 11 111
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ Αδριανουπόλεως 20, Καλαμαριά 551 33, Τ.: 2310 458 555

kord.gr ΑΘΗΝΑ  •  ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ  •  ΠΑΤΡΑ  •  ΛΑΡΙΣΑ  •  ΗΡΑΚΛΕΙΟ  •  ΡΟΔΟΣ

Τέλος τα «καλύμματα»

Το πλέον αναγνωρίσιμο όνομα εμπιστοσύνης σε όλο τον κόσμο  
για την κλινική αποκατάσταση των μαλλιών με εγγυημένα αποτελέσματα.

Με πάνω από 40 χρόνια λειτουργίας και 7 επιστημονικά κέντρα στην Ελλάδα,  
έχουμε περισσότερους από 70.000 ευχαριστημένους πελάτες  

κάνοντας μικρά θαύματα επί κεφαλής!

Καλέστε τώρα για μια συνάντηση  
με τον Ειδικό επί… κεφαλής!

Ο ειδικός επί... κεφαλής!



YΨΩΝΟΎΜΕ ΑΝΑΣΤΗΜΑ
ΓΙΑ ΤΗΝ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 
ΤΟΎ ΑΎΡΙΟ

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΎΛΟΣ
YΠΟΨΗΦΙΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ
ΙΑΤΡΟΣ, ΔΙΔΑΚΤΩΡ ΙΑΤΡΙΚΗΣ ΣΧΟΛΗΣ ΑΘΗΝΩΝ 
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΒΑΣΙΛΗΣ ΠΑΠΑΝΑΣΤΑΣΟΥΛΗΣ 

Δίκη δολοφονίας Άλκη:
Μία παραδοχή και 11 αρνήσεις
Ποιοι άλλοι χτύπησαν τον Άλκη Καμπανό; 
Η απάντηση στο κρίσιμο ερώτημα, για το 
φονικό που συγκλόνισε το πανελλήνιο, δεν 
προέκυψε με σαφήνεια από τις απολογίες των 
12 κατηγορουμένων ενώπιον του Μικτού 
Ορκωτού Δικαστηρίου Θεσσαλονίκης όπου 
εκδικάζεται η υπόθεση δολοφονίας του 
19χρονου και  τραυματισμού των δύο φίλων 
του, το βράδυ της 1ης Φεβρουαρίου 2022, στην 
περιοχή Χαριλάου.
Ένας κατηγορούμενος ομολόγησε ότι ήταν 
αυτός που μαχαίρωσε τον άτυχο νέο ενώ οι 
υπόλοιποι 11 αρνήθηκαν την κατηγορία και 
ισχυρίστηκαν πως δεν τον ακούμπησαν. Το 
θύμα, όμως, εκτός από τη θανατηφόρα μαχαιριά 
που έπληξε τη μηριαία αρτηρία του δεξιού 
ποδιού, έφερε μαχαιριές στο αριστερό πόδι από 
διαφορετικό αιχμηρό αντικείμενο  
Όπως προέκυψε από την νεκροψία- νεκροτομή, 
που διενήργησε  ιατροδικαστής του ΑΠΘ, ο 
Άλκης έφερε κι άλλα τραύματα στο κεφάλι τα 
οποία συνετέλεσαν στον θάνατο του. Επίσης, 
δεν απαντήθηκε πως προκλήθηκαν τα αμυντικά 
τραύματα που εντοπίστηκαν στα χέρια του 
19χρονου. 
Η αποδεικτική διαδικασία ολοκληρώθηκε 
με την απολογία του 12ου κατηγορούμενου, 
ύστερα από 31 συνεδριάσεις, την 11η Μαΐου 
2023. Η δίκη διακόπηκε για τις 2 Ιουνίου οπότε 
αναμένεται η αγόρευση της εισαγγελέως της 
έδρας σχετικά με την ενοχή ή την απαλλαγή 
των 12 νεαρών που κάθονται στο εδώλιο του 
δικαστηρίου.
Κατά τις απολογίες τους οι κατηγορούμενοι 
ισχυρίστηκαν ότι είπαν τη δική τους αλήθεια 
αλλά  επέλεξαν να μη μιλήσουν για την επίθεση 
άλλων συγκατηγορουμενων τους προς τον 
Άλκη,  πέραν του 21χρονου που ομολόγησε. 
Όλοι τους ζήτησαν συγγνώμη από τους 
χαροκαμενους γονείς και τις οικογένειες των 
άλλων δύο θυμάτων.
 
Στην πρώτη τετράδα ο καθ’ ομολογίαν 
δράστης 
 
Ο 1ος κατηγορούμενος, οδηγός του πρώτου 
αυτοκινήτου που έφτασε στη συμβολή των 
οδών Ν. Πλαστήρα και Θ. Γαζή το μοιραίο 
βράδυ, επισήμανε  πως δεν έφερε κάποιο όπλο 
μαζί του. Ο αλβανικής καταγωγής 24χρονος  
ισχυρίστηκε ότι δεν έφτασε μέχρι το σημείο του 
εγκλήματος, ότι δεν είδε σε ποια θέση ήταν ο 
19χρονος και ποιοι τον χτύπησαν στερώντας 
του τη ζωή.
Ο 2ος, συνοδηγός του ίδιου οχήματος, 
παραδέχτηκε ότι ήταν αυτός που έπληξε με ένα  
μαχαίρι κουζίνας το δεξί πόδι του 19χρονου 
θύματος, με αποτέλεσμα την τρώση της μηριαίας 
αρτηρίας που τον οδήγησε στο θάνατο. Ακόμη 
είπε πως μαχαίρωσε και τον φίλο του Άλκη. 
Διευκρίνισε ότι στο σημείο βρίσκονταν ακόμη 
3-4 συγκατηγορούμενοι του αλλά δεν θυμάται 
ποιοι ήταν.  Η ομολογία του  του αλβανικής 
καταγωγής 21χρονου δημιούργησε αμφιβολίες 
στην εισαγγελέα η οποία τον χαρακτήρισε 
«εξιλαστήριο θύμα» γιατί το πήρε το φόνο πάνω 
του
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Ο 3ος  κατηγορούμενος, ο οποίος επέβαινε στο πρώτο αυτοκίνητο,  
ανέφερε ότι είχε πάρει ένα σφυρί μαζί του αλλά δεν το χρησιμοποίησε 
γιατί το άφησε στο όχημα. Επισήμανε ότι βρισκόταν  ανάμεσα στους 
τρεις πρώτους δράστες  που έφτασαν στα σκαλιά της πολυκατοικίας 
αλλά είπε ότι δεν χτύπησε κανένα από τα θύματά. Όσον αφορά τον 
Άλκη, ο 22χρονος ισχυρίστηκε ότι είδε τον 2ο συγκατηγορούμενο να 
χρησιμοποιεί το μαχαίρι  αλλά δεν αντιλήφθηκε ποιοι χτύπησαν τον 
19χρονο που ήταν πεσμένος στο έδαφος.
Ο 4ος επιβάτης του ίδιου οχήματος ισχυρίστηκε ότι δεν χτύπησε 
κανέναν και ότι μόνο καταδίωξε έναν από τους νεαρούς που διέφυγαν 
ενώ παραδέχτηκε ότι έφερε μαζί του έναν πυρσό. Ο 21χρονος είπε ότι 
είδε μόνο τον 2ο και τον 10ο κατηγορούμενο, με μαχαίρι και δρεπάνι, 
αντίστοιχα, να χτυπούν του δύο φίλους του Άλκη. Για τον 19χρονο είπε 

πως τον  αντίκρισε μέσα στα 
αίματα  αλλά δεν ξεκαθάρισε 
ποιοι του κατάφεραν τα 
τραύματα που απέβησαν 
μοιραία για τη ζωή του.

Τρεις από του επιβάτες 
του 2ου ΙΧ είδαν αλλά δεν 
αναγνώρισαν
 
Ο 5ος   κατηγορούμενος, οδηγός 
του δεύτερου αυτοκινήτου, 
ισχυρίστηκε ότι βρέθηκε στο 
σημείο του εγκλήματος αλλά ο 
ίδιος δεν έκανε τίποτα ενώ είπε 
ότι δεν έφερε μαζί του κάποιο 
αντικείμενο. Ο 23χρονος 
ανέφερε ότι είδα 3 – 4 άτομα 
να χτυπούν, με κλοτσιές,  τον 
Άλκη που ήταν κάτω και είχε 
πολλά αίματα γύρω του αλλά 
σημείωσε πως δεν θυμόταν 
ποιοι ήταν γιατί δεν μπόρεσε να 
τους αναγνωρίσει.
Ο 6ος, συνοδηγός του ίδιου 
οχήματος, ισχυρίστηκε ότι 
δεν έφτασε στο σημείο του 
εγκλήματος ενώ παραδέχτηκε 
ότι πήρε μαζί του έναν 
μεταλλικό σωλήνα που δεν 
χρησιμοποίησε. Ο 24χρονος 
φοιτητής Γεωπονίας είπε ότι 
διέκρινε τον 2ο να δίνει μια 
μαχαιριά σε ένα από τα παιδιά 
που πήγε να πηδήξει ένα 
τοιχάκι αλλά δεν μπόρεσε να 
δει τι έγινε με τον Άλκη.
Ο 7ος επιβάτης του δεύτερου 
οχήματος ισχυρίστηκε ότι 
δεν έφερε κάποιο όπλο μαζί 
του, ενώ παραδέχτηκε ότι 
γρονθοκόπησε τον Α.Β. τον 
όποιο είδε να μαχαιρώνει ο 
2ος.  Ο 22χρονος επισήμανε 
ότι είδε τον Άλκη πεσμένο στο 
έδαφος, μέσα στα αίματα, αλλά 
δεν αναγνώρισε τα 3-4 άτομα 
που βρίσκονταν από πάνω του. 
Ο 8ος κατηγορούμενος, ο 
οποίος επέβαινε στο ίδιο 

όχημα, ισχυρίστηκε ότι δεν έφτασε στο σημείο του εγκλήματος και δεν 
είδε ποιος χτύπησε τον Άλκη. Ο 21χρονος είπε ότι δεν κατάλαβε πως 
έχασε τη ζωή του ο 19χρονος  γιατί βρισκόταν πίσω από ένα λευκό βαν 
και του έκρυβε το οπτικό πεδίο.

Χτύπησαν τους άλλους  δύο, 
με karambit, δρεπάνι και στειλιάρι
 
Ο 9ος ,συνοδηγός του τρίτου αυτοκινήτου, 
ισχυρίστηκε ότι βρέθηκε στο σημείο 
του εγκλήματος και ότι μαχαίρωσε  δύο 
φορές τον Α.Β. αλλά δεν γνωρίζει ποιος 
χτύπησε τον Άλκη. Ο 26χρονος μάγειρας 
παραδέχτηκε ότι χρησιμοποίησε  το μαχαίρι 
τύπου «karambit» το οποίο εντοπίστηκε 
από αστυνομικούς πεταμένο κάτω από μια 
γέφυρα, μαζί άλλα αντικείμενα.
Ο 10ος κατηγορούμενος- επιβάτης του 
ίδιου οχήματος ήταν αυτός που κρατούσε 
το δρεπάνι το οποίο βρέθηκε στον τόπο του 
εγκλήματος. Ο 22χρονος ισχυρίστηκε ότι 
τραυμάτισε με το συγκεκριμένο όπλο τον 
Δ.Κ, από τους δύο φίλους του Άλκη και ότι 
είδε τον 19χρονο πεσμένο στο έδαφος αλλά 
δεν αντιλήφθηκε  ποιος τον χτύπησε. 
Ο 11ος ,ο οποίος επέβαινε στο τρίτο όχημα, 
αρνήθηκε πως προκάλεσε οποιοδήποτε 
τραύμα στον Άλκη Καμπανό. Ο 24χρονος 
επισήμανε ότι φορούσε κράνος μηχανής 
και ότι κρατούσε ένα  στειλιάρι με τον οποίο 
χτύπησε μόνο τον Α.Β, κατά τη διάρκεια της 
επίθεσης. Ισχυρίστηκε ότι δεν είδε ποτέ τον 
Άλκη και κατά συνέπεια ούτε ποιος τον 
χτύπησε.
Ο 12ος κατηγορούμενος ήταν ο 
τελευταίος που απολογήθηκε ενώπιον του 
κακουργιοδικείου. Ο 23χρονος φοιτητής 
του Πολυτεχνείου ήταν ο οδηγός του 
τρίτου αυτοκινήτου που σταμάτησε επί της 
οδού Θ. Γαζή. Ισχυρίστηκε ότι δεν κατέβηκε 
καθόλου από το όχημα και ότι δεν είδε όσα 
έγιναν στο σημείο του εγκλήματος.

ΌΙ ΑΠΌΛΌΓΙΕΣ ΤΏΝ  12 ΚΑΤΗΓΌΡΌΥΜΕΝΏΝ  ΔΕΝ ΣΥΝΑΔΌΥΝ ΜΕ 
ΤΑ ΔΕΔΌΜΕΝΑ ΘΑΝΑΤΌΥ ΤΌΥ 19ΧΡΌΝΌΥ ΑΛΚΗ- ΣΤΙΣ 2 ΙΌΥΝΙΌΥ 
ΑΝΑΜΕΝΕΤΑΙ Η ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΚΗ ΠΡΌΤΑΣΗ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗΝ ΕΝΌΧΗ ΤΌΥΣ
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Πλατεία Ελευθερίας: 
Πώς ο … Τοπάρχης Θεσσαλονίκης 
αποφάσισε να «μονιμοποιήσει» το 
πάρκινγκ
Τα Χριστούγεννα του 2021 η 
Πλατεία Ελευθερίας δόθηκε εκ 
νέου σε αναδόχους προκειμένου να 
λειτουργήσει ως χώρος ελεγχόμενης 
στάθμευσης. Η δημοτική αρχή τότε 
ανέτρεψε τον σχεδιασμό της διοίκησης 
Μπουτάρη, ώστε κάτω από τον χώρο 
μνήμης να κατασκευαστεί υπόγειο 
πάρκινγκ. Θυμίζουμε ότι η απόφαση της 
διοίκησης Μπουτάρη αφορούσε στην 
αποκλειστική ανάπλαση της Πλατείας 
ως χώρος μνήμης. 
Από τότε πέρασαν πέντε χρόνια αλλά 
ο ιστορικός αυτός χώρος παραμένει 
πάρκινγκ και η προοπτική του είναι να 
μείνει … πάρκινγκ. Για την ιστορία η 
έλευση της νέας διοίκησης του Δήμου 
Θεσσαλονίκης το 2019 άλλαξε τον 
αρχικό σχεδιασμό και δεσμεύτηκε  να 
κατασκευαστεί υπόγειο πάρκινγκ ώστε 
να αποφορτιστεί το κυκλοφοριακό, και 
με αφορμή τη χρεοκοπία εκείνη την 
περίοδο του εργολάβου που είχε ήδη 
ξεκινήσει χωματουργικές εργασίες, 
αντί να αναθέσει το έργο στον δεύτερο 
ανάδοχο, ως είχε δικαίωμα, το 
ακύρωσε και ξεκίνησε από την αρχή.
Οι αντιδράσεις ήταν σφοδρές. Τόσο από 
το Κεντρικό Ισραηλιτικό Συμβούλιο, που 
υπενθύμιζε ότι «η πλατεία Ελευθερίας 
στη Θεσσαλονίκη έχει ταυτιστεί στη 
μνήμη των Ελλήνων Εβραίων ως 
πλατεία του ανθρώπινου εξευτελισμού, 
ως πλατεία της απανθρωπιάς του 
ανθρώπου, ως πλατεία που συμβολίζει 
την αρχή της εκστρατείας εξόντωσης 
του εβραϊκού πληθυσμού της πόλης», 
σημειώνοντας με νόημα πως «η 
Πολιτεία, η Τοπική Αυτοδιοίκηση και 
οι κοινωνικοί φορείς θα αναδείξουν 
και θα περιφρουρήσουν την ιστορική 
της μνήμη», ενώ ήταν ενδεικτική 
και η τοποθέτηση του διάσημου πια, 
εβραϊκής καταγωγής, CEO της Pfizer, 
του Θεσσαλονικιού, Αλμπερτ Μπουρλά, 
δηλώνοντας ότι η μνήμη της πλατείας 
Ελευθερίας ως τόπου μαρτυρίου πρέπει 
να διαφυλαχθεί και μάλιστα έθεσε το 
θέμα και στον ίδιο τον δήμαρχο.
Η θέση του κ. Ζέρβα τότε (Ιανουάριος 
2022) ήταν ότι εντός του 2023 «λογικά 
θα έχουν ξεκινήσει οι εργασίες» 
διαμόρφωσης. «Οταν ολοκληρωθεί 
η μελέτη, θα τεθεί σε δημόσια 
διαβούλευση και θα συζητηθεί 
στο δημοτικό συμβούλιο, που θα 
αποφασίσει λαμβάνοντας υπ’ όψιν και 
τη βούληση των πολιτών. Το πρώτο 
μέρος της μελέτης μάς παραδόθηκε 
και κρίνει βιώσιμο το υπόγειο πάρκινγκ 
στην πλατεία».
Ωστόσο, η μελέτη παραπέμφθηκε στις 
καλένδες ενώμια σειρά ερωτημάτων 
που είχαν τεθεί και τότε ούτε σήμερα 
έχουν απαντηθεί επαρκώς.

Πέραν από την χρήση γης και την 
προσβολή της ιστορικής μνήμης 
προέκυπταν και εξακολουθούν να 
προκύπτπουν ζητήματα νομιμότητας.
1) Η σύμβαση της Ελεγχόμενης 
Στάθμευσης αφορούσε στη διαχείριση 
θέσεων στάθμευσης παρά την οδό. Στην 
πλατεία Ελευθερίας διαμορφώνεται 
ένας υπαίθριος σταθμός αυτοκινήτων 
που δίνεται στην Ελεύθερη Στάθμευση 
χωρίς να το προέβλεπε η σύμβαση και 
επιπλέον αφού γινόταν και εξακολουθεί 
να γίνεται εκμετάλλευση από ιδιώτη 
θα έπρεπε να εκδοθεί άδεια ίδρυσης 
και λειτουργίας υπαίθριου σταθμού 
κατηγορίας μεγάλου μεγέθους 
σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία. 
2) Οι 4 οδοί που περιβάλλουν την 
πλατεία Ελευθερίας ανήκουν στο ΒΟΔ 
(Βασικό Οδικό Δίκτυο), άρα χρειάζονταν 
έγκριση κυκλοφοριακής μελέτης για 
τις εισόδους/εξόδους. Ελέγχθηκε το 
απαιτούμενο μήκος αναμονής, το οποίο 
επηρεάζει τη διατομή των οδών και το 
καθεστώς στάθμευσης (απαγόρευση), 
η επιτρεπτή απόσταση των εισόδων/
εξόδων από σηματοδότες - διαβάσεις 
πεζών, η ασφαλής διέλευση πεζών από 
το πεζοδρόμιο και η  σήμανση ;  Υπήρξε 
απαλλακτικό; 
3) Η προσωρινή (ουδέν μονιμότερη) 
διαμόρφωση που έγινε, απαιτούσε την 
έγκριση Συμβουλίου Αρχιτεκτονικής 
και/ή έγκριση της Νεωτέρων (ιστορικός 
τόπος). Υπάρχει απαλλακτικό;
 4) Ποιος πλήρωνε τη δαπάνη για 
τις εργασίες διαμόρφωσης σταθμού 
αυτοκινήτων που εκτελούνταν σε 
δημόσιο χώρο; Αν επρόκειτο για 
χορηγία της ΣΤΕΛΣΤΑΘ, τότε πότε 
εγκρίθηκε από την ΟΕ; Ποια υπηρεσία 
ενέκρινε τη μελέτη διαμόρφωσης του 
δημοσίου χώρου σύμφωνα με το άρθρο 
20 του ΝΟΚ; Το έργο που εκτελέστηκε 
έχει δηλωθεί στο ΑΤ, στο ΕΦΚΑ, στην 
Επιθεώρηση Εργασίας και όπου αλλού 
χρειαζόταν;
Υπάρχει αναίρεση της πρώτης 
απόφασης της Αποκεντρωμένης του 
2016 με την οποία δεν επέτρεπε καμία 
άλλη παρέμβαση πλην της ανάπλασης 
ως Πάρκου Μνήμης;
Πέρσι το καλοκαίρι δήλωνε σε 
συνέντευξή του στο ΑΠΕ-ΜΠΕ «θα 
υπάρξει 100% πάρκο μνήμης, ακόμη και 
αν για διάφορους λόγους δεν μπορεί 
να κατασκευαστεί υπόγειο πάρκινγκ». 
Τότε σημειωνε ότι τον Σεπτέμβριο θα 
αποφάσιζε η πόλη, για το θέμα δηλαδή 
το δημοτικό συμβούλιο έπειτα από 
διαβούλευση με τους φορείς. Μόνο 
που όχι διαβούλευση δεν έγινε αλλά 
ούτε καμία συζήτηση στο δημοτικό 
συμβούλιο για τα όσα αναφέρει η 
μελέτη.

ΣΤΙΣ ΚΑΛΕΝΔΕΣ ΠΑΡΑΠΕΜΠΕΤΑΙ Η 
ΔΗΜΙΌΥΡΓΙΑ ΤΌΥ ΠΑΡΚΌΥ ΜΝΗΜΗΣ ΜΕ 
ΑΔΡΑΝΕΙΑ ΤΗΣ ΔΗΜΌΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ 
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KARFITSOMATA Ανασφάλεια ενόψει 
των εκλογών της 25ης 
Ιουνίου 

Κρατά την έδρα ο 
Ανδρουλάκης εκτός αν 
βγάλει δυο βουλευτές 
το ΠΑΣΟΚ

Ο θριαμβευτικός 
απολογισμός του Ζήση 
Ιωακείμοβιτς 

Αποχώρησε η 
Γκαβανίδου 

Τα δύσκολα για τους βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ σε Α’ και Β’ 
Θεσσαλονίκης αρχίζουν τώρα καθώς στις εκλογές της 25ης 
Ιουνίου και εξαιτίας του εκλογικού συστήματος είναι πολύ πιθανό 
να απωλέσουν από μία έδρα στις δυο εκλογικές περιφέρειες. 
Με τα ποσοστά της 21ης Μαίου αλλά με ενισχυμένη αναλογική, 
ο ΣΥΡΙΖΑ θα έπαιρνε τρεις  έδρες στην Α’ Θεσσαλονίκης και 
μία στην Β’ Θεσσαλονίκης. Οπότε σε ένα τέτοιο ενδεχόμενο θα 
έμεναν εκτός βουλής τα ηχηρά ονόματα ο άλλοτε υφυπουργός 
Εξωτερικός Γιάννης Αμανατίδης και η Δώρα Αυγέρη!

Μπορεί ο Χάρης Καστανίδης να πρώτευσε στην Α’ Θεσσαλονίκης 
αλλά το  ιστορικό στέλεχος και άλλοτε υπουργός επί σειρά ετών 
στις κυβερνήσεις του ΠΑΣΟΚ, κινδυνεύει να μείνει εκτός βουλής 
από τη στιγμή που ο Νίκος Ανδρουλάκης κρατά την έδρα στη 
Θεσσαλονίκη. Η μοναδική περίπτωση να επιλέξει την έδρα του 
Ηρακλείου θα είναι εάν το ΠΑΣΟK ανεβάσει κατάτι το ποσοστό 
του στην Α’ Θεσσαλονίκης και υπο την προϋπόθεση ότι θα μείνουν 
εκτός βουλής τα μικρά κόμματα. Τότε το ΠΑΣΟΚ θα εκπροσωπηθεί 
στη Θεσσαλονίκη από τους Χάρη Καστανίδη, Αντώνη Σαουλίδη. 

Ένα χρόνο στο «τιμόνι» της Διοικούσας Επιτροπής της ΝΔ 
Ν.Θεσσαλονίκης συμπλήρωσε ο Ζήσης Ιωακείμοβιτς και 
τι καλύτερο δώρο από τη θριαμβευτική νίκη της γαλάζιας 
παράταξης. Ωστόσο αυτός ο χρόνος όπως ο ίδιος έγραψε σε 
ανάρτηση του στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης «ήταν γεμάτος με 
συνεχείς κινητοποιήσεις, συσκέψεις και δράσεις. Στο διάστημα 
αυτό η ΝΔ Θεσσαλονίκης άλλαξε μορφή και οργανωτική δομή. 
Συνομιλήσαμε με την πόλη, αποκτήσαμε παρεμβατικότητα, 
δυναμώσαμε τη φωνή μας, ενισχύσαμε την παρουσία μας προς 
όφελος των Θεσσαλονικέων» ενώ ευχαρίστησε εκτός από τον 
πρόεδρο της ΝΔ, «τον Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ 
Γιάννη Μπρατάκο, τον Γραμματέα της Πολιτικής Επιτροπής Παύλο 
Μαρινάκη, τον Γραμματέα Οργανωτικού Στέλιο Κονταδάκη και τον 
σύμβουλο του Πρωθυπουργού Θανάση Νέζη για την εμπιστοσύνη 
τους και την άριστη συνεργασία. Συνεχίζουμε όλοι μαζί δυνατά 
και αποφασιστικά για τη νέα μεγάλη νίκη στις 25 Ιουνίου».

Γκρίνια και παραίτηση από την υποψήφια βουλεύτρια του ΠΑΣΟΚ, 
Χρυσή Γκαβανίδου. Η προερχόμενη από την αυτοδιοικητική 
παράταξη του ΣΥΡΙΖΑ στην Κεντρική Μακεδονία, έγραψε στο 
facebook ότι συνεχίζει αδέσμευτη από τα γρανάζια κομματικών 
μηχανισμών και τακτικών εξόντωσης προσωπικοτήτων. 
Στα σχόλια αναγνωστών ενημέρωσε ότι παραιτήθηκε από τη 
λίστα των επόμενων εκλογών καθώς την "κόβανε από παντού". 

Η Δώρα Αυγέρη



27.05.202324

Μαρία Σολωμού

ε φόντο το Παλατάκι στη Θεσσαλονίκη 
η Μαρία Σολωμού θα υποδυθεί την 
Τιτάνια, την βασίλισσα των ξωτικών 
από το έργο του Ουίλιαμ Σαίξπηρ 
«Όνειρο Θερινής Νυκτός».

Το έργο αναμένεται να ανέβει το καλοκαίρι στο 
δημοφιλές νεοκλασικό κτίριο που βρίσκεται στην 
παραθαλάσσια περιοχή της Καλαμαριάς.

Αν και τα καλοκαίρια η Μαρία Σολωμού αποφεύγει 
να δουλεύει, όπως τονίζει σε συνέντευξη της στην 
Karfitsa, στην συγκεκριμένη πρόταση δεν μπορούσε 
να πει όχι. «Το έργο αυτό για εμένα είναι τεράστιο 
δέλεαρ. Είναι ένα έργο που το θυμάμαι από την σχολή 
ως φοιτήτρια, το διδάσκω πλέον ως καθηγήτρια 
και αγαπώ τον Σαίξπηρ. Με ιντρίγκαρε το έργο και ο 
ρόλος της Τιτάνια και είπα αμέσως ‘‘ναι’’ όταν με πήρε 
τηλέφωνο η σκηνοθέτιδα του έργου, Φρόσω Λύτρα για 
να μου το προτείνει».
 
Ο θίασος του έργου θα πλαισιώνεται από ηθοποιούς 
του Κρατικού Θεάτρου Βορείου Ελλάδος. «Μου αρέσει 
πολύ που συνεργάζομαι με το ΚΘΒΕ. Πρώτη φορά 
μπαίνω σε δουλειά, αν εξαιρέσουμε την πρώτη δουλειά 
που έκανα όταν μπήκα στον χώρο της υποκριτικής, 
που δεν ξέρω κανέναν. Τους μαθαίνω τώρα σιγά 
σιγά και αυτό που μου έχει κάνει φοβερή εντύπωση 
είναι η ποιότητα και το επίπεδο των ηθοποιών. Είναι 
υπέροχοι», περιγράφει η γνωστή ηθοποιός.

Το Παλατάκι η Μ. Σολωμού το επισκέφθηκε 
πρόσφατα για πρώτη φορά. «Μέχρι πρότινος όποτε 
ερχόμουν στη Θεσσαλονίκη κυκλοφορούσα κυρίως 
στο κέντρο. Δεν είχε τύχει να πάω προς τα εκεί. Με 
αφορμή την παράσταση επισκέφθηκα το Παλατάκι και 
εντυπωσιάστηκα. Το κτίριο και ο χώρος γύρω του είναι 
πανέμορφα», σημειώνει. «Σαν σημείο και σαν χώρος 
είναι εξαιρετικά. Μου κάνει, όμως, τρομερή εντύπωση 
που δεν είναι σε καλή κατάσταση. Πρέπει οι αρμόδιοι 
να κάνουν κάτι γιατί είναι κρίμα», διαπιστώνει η Μ. 
Σολωμού μετά την περιήγηση της στον χώρο για την 
παράσταση. Μια διαπίστωση που την κάνουν όλοι όσοι 
επισκέπτονται το Παλατάκι, το οποίο εδώ και χρόνια 
έχει αφεθεί στην φθορά του χρόνου.

Για αυτό άλλωστε επιλέχθηκε και ως χώρος για 
την πραγματοποίηση της παράστασης. Εκτός 
του μαγευτικού σημείου που βρίσκεται και του 
επιβλητικού διατηρητέου κτιρίου, υπάρχει η σκέψη 
– στόχος να δοθεί «πνοή» στο Παλατάκι μέσω της 
παράστασης. Στο εξωτερικό αντίστοιχες δράσεις είναι 
μέσα στην πολιτιστική νοοτροπία, να δίνεται δηλαδή 
ζωή σε εγκαταλελειμμένους χώρους με παραστάσεις 
ή συναυλίες. Η «υιοθέτηση» τους λοιπόν μόνο καλό θα 
έκανε σε κτίρια «κοσμήματα» που έχουν μετατραπεί σε 
«φαντάσματα», όπως στην περίπτωση του Κυβερνείου.

«Το Παλατάκι έχει πολλές προοπτικές και δυνατότητες 
για να γίνουν ωραία πράγματα και να έχει μεγάλα 
οφέλη τόσο η γύρω περιοχή, όσο και η υπόλοιπη 
Θεσσαλονίκη, σε πολιτιστικό και τουριστικό επίπεδο», 
αναφέρει η Μ. Σολωμού.

Οι ηθοποιοί θα έπρεπε
να κολλάμε βαρέα ένσημα

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΣΤΗ ΦΙΛΙΠΠΑ ΒΛΑΣΤΟΥ

M

Μαρία Σολωμού
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Η στιγμή που έκανε pause και mindset

Μιλώντας με την Μαρία Σολωμού για την υποκριτική στην Ελλάδα 
μετά από αρκετά χρόνια στον χώρο νιώθει ότι πλέον είναι πολύ 
ζωσμένη μέσα της η αντίληψη ότι «ο ηθοποιός είναι συνυφασμένος 
με δυσκολίες, τρέξιμο, αβεβαιότητα, καθώς σχεδόν κάθε 6-7 
μήνες μένει άνεργος. Ταυτόχρονα υπάρχει ένας εγωκεντρισμός 
και εγωισμός μέσα μας, μια αγωνία να αποδείξουμε πράγματα».

Όταν έκανε για πρώτη φορά pause στη ζωή της «είδε» αλλιώς τα 
πράγματα. Η στιγμή αυτή ήταν μετά το lockdown της πανδημίας 
του κορονοΐου. «Κατάλαβα ότι δεν έχω να αποδείξω τίποτα και σε 
κανέναν. Δεν έχω κάποιο ρεπερτόριο που θέλω να ολοκληρώσω. 
Δεν θέλω να κάνω κανέναν κύκλο σε αυτή την δουλειά. Με 
ενδιαφέρει να περνάω καλά στις δουλειές μου και να επιλέγω 
συνεργάτες τους οποίους θαυμάζω. Δεν θέλω πια να έχω στο 
μυαλό μου όταν πάω σε μια δουλειά ‘’ωχ ποιον θα δω’’. Θέλω, 
όσο το δυνατόν, όλα τριγύρω να μου είναι ευχάριστα. Άσχετα αν το 
έργο είναι κωμωδία ή δράμα. Θέλω οι συνθήκες να είναι φιλικές. 
Δεν θέλω καμία άλλη κακουχία στη δουλειά. Αυτό το επάγγελμα 
έχει υποστεί πολλά και εμείς επίσης. Οι ηθοποιοί θα έπρεπε να 
κολλάνε ένσημα ‘’βαρέα’’. Αυτό το αντιλήφθηκα στην πανδημία.

Δούλευα ασταμάτητα όλα αυτά τα χρόνια. Δεν σταμάτησα ούτε 
όταν ήμουν έγκυος. Σταμάτησα στην καραντίνα. Συνειδητοποίησα 
κάποια πράγματα ειδικά για τους ρυθμούς ζωής που είχα. 
Αναρωτιέσαι κάποια στιγμή ‘’πήγαινα εγώ ποτέ σινεμά ή σε μια 
ταβέρνα; Υπήρχε Σαββατοκύριακο;». Τότε την ρωτήσαμε αν 
μετάνιωσε τον non stop ρυθμό που είχε στην δουλειά της και η 
απάντηση της ήταν «όχι, δεν το μετανιώνω».

Αναφέρθηκε και στις ταμπέλες που κάποιοι βάζουν στους 
ηθοποιούς, όπως «εμπορικός», «θεατρικός», «τηλεοπτικός». 
«Δεν ήμουν ποτέ ηθοποιός που ήθελα μια ταμπέλα, από μιας 
αρχής. Ο χρόνος με δικαίωσε γιατί δεν υπάρχουν πια ταμπέλες. 
Βλέπουμε ηθοποιούς που παίζουν χρόνια στο θέατρο και παίζουν 
σε καθημερινές σειρές. Από την άλλη βλέπουμε ηθοποιούς 
εμπορικούς και παίζουν στο Εθνικό. Ευτυχώς!

Αυτό για εμένα ήταν σοβαρό ‘’αγκάθι’’. Ένιωθα ότι δεν ήθελα να 
μου βάζουν ταμπέλες ή να με κατηγοριοποιήσουν πουθενά. Ήμουν 
εμπορική για τους κουλτουριάρηδες και ήμουν εναλλακτική για 
την mainstream τηλεόραση. Δεν είχαν κάπου να με ‘’βάλουν’’», 
σημειώνει.

Η Μαρία Σολωμού έχει βρει, ωστόσο, τη δική της στάση ζωής 
και αυτή είναι ότι «θέλω να κάνω ό,τι με ευχαριστεί. Δεν έχω να 
αποδείξω, ούτε να πω πως είναι μια καριέρα. Δεν είμαι 25 ετών 
και δικαιούμαι να περάσω λίγο καλά».

Η ΓΝΏΣΤΗ 
ΗΘΌΠΌΙΌΣ ΘΑ 
ΠΡΏΤΑΓΏΝΙΣΤΗΣΕΙ 
ΣΤΌ «ΌΝΕΙΡΌ 
ΘΕΡΙΝΗΣ ΝΥΚΤΌΣ» 
ΠΌΥ ΘΑ ΑΝΕΒΕΙ ΣΤΌ 
ΚΥΒΕΡΝΕΙΌ ΦΕΤΌΣ 
ΤΌ ΚΑΛΌΚΑΙΡΙ
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Polispin-up

ΑΠΟ ΤΟΝ
ΠΟΛΥ 

ΜΑΥΡΟΠΟΥΛΟ

ΣΚΙΖΕΙ Η 
ΠΑΟΛΑ ΣΤΑ 
ΚΑΛΟΚΑΙΡΙΝΑ 
ΜΑΜΟΥΝΙΑ!
Οι καταστάσεις που βιώνει η διασκέδαση της 
Θεσσαλονίκης αναμφίβολα δεν περιγράφεται 
με λέξεις.Και ο λόγος είναι η επιστροφή 
δύο μεγάλων, καταξιωμένων αλλά και τόσο 
αγαπημένων τραγουδιστών σε έναν χώρο στον 
οποίο βίωσαν ανεπανάληπτες στιγμές στην 
καριέρα τους πριν 20 και παραπάνω χρόνια,τα 
ΜΑΜΟΥΝΙΑ live!

Και κάτι ανάλογο συμβαίνει και τώρα.
Εκπληκτικό αποτέλεσμα,απίστευτη 
προσέλευση και μία τεράστια ανταμοιβή από 
τον κόσμο που ‘διψούσε’ για πραγματική 
διασκέδαση ενώ απέκτησε και πάλι την 
χαμένη του αίγλη και η ευρύτερη περιοχή 
Αεροδρομίου που τα τελευταία αρκετά χρόνια 
ήταν κυριολεκτικά στην ‘κατάψυξη’.

Πάολα και Νίκος Μακρόπουλος σε ένα 
πρόγραμμα που δεν χάνεται για κανέναν 
λόγο,σε μία σύμπραξη κορυφής που θα σας 
μαγέψει,στις κορυφαίες στιγμές της καριέρας 
τους και τυχεροί όλοι εμείς που ξαναζούμε 
αυτές τις μοναδικές στιγμές!

Η Άλεξ Μάντη παρουσιάζει «Το Αντίθετο» και μας ξεσηκώνει με το νέο της single 
που κυκλοφορεί από την Panik Records.

Η ταλαντούχα τραγουδίστρια συνεργάζεται για πρώτη φορά με έναν από τους 
πιο εμπνευσμένους κι επιτυχημένους δημιουργούς, τον Θάνο Παπανικολάου, 
ο οποίος υπογράφει τη μουσική και τους στίχους και μας χαρίζουν ένα δυνατό 
ethnic τσιφτετέλι. 

Με άκρως χορευτική διάθεση και «πιασάρικο» στίχο, «Το Αντίθετο», που σε 
λίγες ημέρες θα μεταφερθεί και στις οθόνες μας μέσα από music video στο You-
Tube, μπαίνει αμέσως στη λίστα των τραγουδιών που θα ακουστούν δυνατά αυτό 
το καλοκαίρι!

Παράλληλα, αυτή την περίοδο η Άλεξ Μάντη συνεχίζει τις εμφανίσεις της δίπλα 
στην Πάολα και τον Νίκο Μακρόπουλο, στο «Mamounia Live» της Θεσσαλονίκης.

Η ΑΛΕΞ ΜΑΝΤΗ ΜΑΣ 
ΞΕΣΗΚΩΝΕΙ ΜΕ 
‘ΤΟ ΑΝΤΙΘΕΤΟ’
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#Ή μία και μοναδική Πάολα μαζί με 
τον Νίκο Μακρόπουλο επέστρεψαν 
στην Θεσσαλονίκη και σε ένα χώρο 
που ξυπνάει εκατοντάδες αναμνήσεις 
στους Θεσσαλονικείς και όχι μόνο.
Στα καλοκαιρινά ΜΆΜΟΥΝΙΆ live που 
βιώνουν και πάλι μοναδικές στιγμές.
Κάθε Παρασκευή και Σάββατο.

#Ξεκίνησαν ανανεωμένες οι 
καλοκαιρινές ΜΟΥΣΕΣ εν χορώ στην 
περιοχή Άεροδρομίου με πρωταγωνιστή 
και αυτήν τη φορά τον Δημήτρη 
Χρυσοχοίδη.Μαζί του ο εξαιρετικός 
Κώστας Μικέλης και ένα αξιόλογο team.

#Ο Κωστής Μαραβέγιας υποδέχεται 
μαζί μας το καλοκαίρι 2023, στο θέατρο 
Δάσους στη Θεσσαλονίκη, με μια 
συναυλία – γιορτή, το τελευταίο βράδυ 
του Μαΐου, συμμετέχοντας στις μουσικές 
εκδηλώσεις του 9ου Φεστιβάλ Δάσους 
του ΚΘΒΕ.Ώρα έναρξης στις 21:30.

#Τελευταία εμφάνιση Σάββατο 
27 Μαΐου στο BARBARELLA live 
stage για την αγαπημένη Νατάσα 
Θεοδωρίδου,Μαζί της ο Γιώργος 
Κακοσαίος.Ώρα έναρξης στις 22:30.

#Στο VERGINA theatro,ο Γιώργος 
Θεοφάνους μας ταξιδεύει σε μαγικά 
μουσικά μονοπάτια.Σάββατο 27 Μαΐου 
Κώστα Μακεδόνα και Ελένη Πέτα   ενώ 
το διήμερο 2 και 3 Ιουνίου  μαζί του οι 
Βασίλης Σκουλάς και Κώστας Άγέρης.

#Ο Νίκος Άπέργης,ο ταλαντούχος 
καλλιτέχνης και δημιουργός στην 
Θεσσαλονίκη και συγκεκριμένα στο 
STAGE club κάθε Παρασκευή και 
Σάββατο.Μαζί του η Μαλού,ο λΆρις 
Πετράκης,ο Mc Daddy και η Markirra.

#Οι Onirama, ο Θοδωρής Μαραντίνης 
και η παρέα του, συμμετέχουν στις 
μουσικές εκδηλώσεις  ‘Βραδιές 
Πολιτισμού 2023’ με μία ανοιξιάτικη 
συναυλία, στον αύλειο χώρο στη Μονή 
Λαζαριστών στη Θεσσαλονίκη, το 
Σάββατο 27 Μαΐου 2023.’Ωρα έναρξης 
στις 21:00.

 #Σάββατο 27 και Κυριακή 28 Μαΐου 
‘Ο Συνεργός’ που βασίζεται σε μία 
πραγματική ιστορία,σε σκηνοθεσία και 
κείμενο Γιώργου Χριστοδούλου,στο 
θέταρο ΆΥΛΆΙΆ. .Ωρα έναρξης στις 21:00.

 #Ή θεατρική ομάδα «Θεατροφρένεια» 
επιστρέφει στη σκηνή του θεάτρου 
Σοφούλη στη Θεσσαλονίκη, με τη 
θεατρική κωμωδία «Ξύπνα Βασίλη» για 
δύο παραστάσεις.Σάββατο ατις 21:00 και 
Κυριακή στις 20:00.

#Άυλαία στις εκδηλώσεις ‘Βραδιές 
Πολιτισμού’, θα ρίξει η μεγάλη 
συναυλία-αφιέρωμα στον Λουκιανό 
Κηλαηδόνη, την Κυριακή 28 Μαΐου 
2023, με τίτλο: Σ΄ Ευχαριστώ Λουκιανέ.
Μια νοσταλγική βραδιά γεμάτη με 
αγαπημένα τραγούδια του αξέχαστου 
τραγουδοποιού, κάτω από τον 
ανοιξιάτικο  ουρανό της Θεσσαλονίκης.
Ώρα έναρξης στις 21:00.

#Ή παράσταση «Τα 39 Σκαλοπάτια», 
που θα δούμε στο θέατρο Άμαλία στη 
Θεσσαλονίκη είναι η κωμική, θεατρική 
μεταφορά της κλασικής ταινίας του 
Άλφρεντ Χίτσκοκ, που αποτελεί πλέον 
παράδοση στα θεατρικά δρώμενα.
Δευτέρα και Τρίτη στις 21:00,Τετάρτη 
στις 19:00 και 21:15.

Κάπως έτσι με αυτό το “Μότο” θα έλεγε κανείς, το Periergon Meze Bar άνοιξε τις πόρτες του στην καρδιά 
της δυτικής Θεσσαλονίκης, στην πλατεία Εύοσμου. Ένα μεζέ μπαρ που το μενού του κρύβει εκπλήξεις. 
Περίεργες γεύσεις και αρώματα ικανά  να φτιάξουν την ημέρα σου.

Μπορείς να έρθεις να απολαύσεις είτε τους περίεργους μεζέδες είτε ακόμη και το ποτάκι σου. Ένα 
ιδιαίτερα διαμορφωμένο bar σε περιμένει. Μια σειρά από live γεμίζουν τις ημέρες του Periergon και 
κρατάνε στους φίλους του συντροφιά. Όταν η ποιότητα συνδυάζεται με την τιμή, κάτι περίεργο συμβαίνει. 
Ανακάλυψε το!

Διεύθ. Παύλου Μελά 21,Πλατεία Ευόσμου.Τηλ. 6955500824
theperiergon@gmail.com

PERIERGON

ΠΕΡΙΕΡΓΕΙΑ:
ΜΙΑ ΔΥΝΑΜΉ ΠΟΥ ΜΑΣ ΟΔΉΓΕΙ ΣΕ ΑΝΑΚΑΛΥΨΕΙΣ ΑΛΛΑ ΕΠΙΣΉΣ

ΜΑΣ ΚΑΝΕΙ ΝΑ ΕΞΕΡΕΥΝΟΥΜΕ ΤΟ ΑΓΝΏΣΤΟ 
-Walt Disney
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«ΚΟΙΝΩΝΙΟΠΑΘΗΣ Η' 
ΝΑΡΚΙΣΣΙΣΤΗΣ;
ΟΜΟΙΟΤΗΤΕΣ & ΔΙΑΦΟΡΕΣ»
Αυτές τις μέρες, είναι πολύ συνησμένο να ακούμε 
ανθρώπους να διατυπώνουν χαλαρά όρους όπως 
«κοινωνιοπαθής» ή «ναρκισσιστής». Συνήθως 
χρησιμοποιούνται για να περιγράψουν κάποιον που 
εμφανίζει ακραίες και εγωκεντρικές συμπεριφορές. 
Ωστόσο, παρόλο που οι χαρακτηρισμοί μερικές φορές 
χρησιμοποιούνται εναλλακτικά, στην πραγματικότητα, 
και οι δύο περιπτώσεις αφορούν διακριτές διαταραχές 
προσωπικότητας με σαφείς, αναγνωρίσιμες διαφορές.
Όταν συγκρίνετε την κοινωνιοπάθεια με τον 
ναρκισσισμό, θα διαπιστώσετε ότι έχουν κοινά 
χαρακτηριστικά, τα οποία μπορεί να είναι μέρος του 
‘γιατί’ τόσοι πολλοί άνθρωποι συγχέουν τις συνθήκες.
Το να μάθετε περισσότερα για τις ομοιότητες και τις 
διαφορές μεταξύ κοινωνιοπάθειας και ναρκισσισμού 
μπορεί να σας βοηθήσει να διαφοροποιήσετε τις 
συνθήκες. 

Ποιος είναι ο κοινωνιοπαθής;
Ο κοινωνιοπαθής δεν είναι στην πραγματικότητα 
επίσημη διάγνωση ψυχικής υγείας. Αντιθέτως, 
είναι μια ετικέτα που εφαρμόζεται συχνά σε άτομα 
με αντικοινωνική διαταραχή προσωπικότητας 
που εμφανίζουν συγκεκριμένα χαρακτηριστικά. 
Τα άτομα αυτά συνήθως δυσκολεύονται με τους 
κοινωνικούς κανόνες και αγνοούν τα συναισθήματα 
και τα δικαιώματα των άλλων. Μπορούν επίσης 
να έχουν ελάχιστη έως καθόλου σημασία για το 
νόμο και μπορεί να μην διστάζουν να εμπλακούν σε 
εγκληματική συμπεριφορά. Επίσης συνήθως έχουν 
βαθιές ανασφάλειες για τον πραγματικό τους εαυτό, γι' 
αυτό και έχουν έναν ψεύτικο εαυτό που προβάλλουν 
μπροστά σε άλλους.
Παρόλα αυτά, οι κοινωνιοπαθείς συχνά θεωρούνται 
γοητευτικοί και συμπαθείς. Τα άτομα με 
κοινωνικοπαθητικά χαρακτηριστικά μπορούν να έχουν 
μια επιφανειακή κατανόηση των συναισθημάτων, 
τα οποία μπορούν να χρησιμοποιήσουν για να 
χειραγωγήσουν τους άλλους. Η συμπεριφορά των 
κοινωνιοπαθών συχνά περιλαμβάνει το να είσαι 
πρόθυμος να εκμεταλλευτείς άλλους για προσωπικό 
όφελος. Γενικά, εγκαταλείπουν γρήγορα τους 
ανθρώπους όταν δεν τους χρειάζονται πλέον. Αν και 
δεν είναι όλοι, όσοι είναι κοινωνιοπαθείς είναι συχνά 
και βίαιοι.Η παρορμητική και βίαιη συμπεριφορά 
συνδέεται στενά με την αντικοινωνική διαταραχή 
προσωπικότητας. Πολλοί άνθρωποι έχουν ασταθείς 
αλληλεπιδράσεις με άλλους, καθιστώντας τους 
δύσκολο να διατηρήσουν προσωπικές σχέσεις ή 
σταθερή απασχόληση.

Ποιος είναι ο Ναρκισσιστής;
Ο ναρκισσισμός είναι ένα χαρακτηριστικό της 
προσωπικότητας που μπορεί να εμφανίσει ο καθένας 
κάποια στιγμή στη ζωή του. 

Αλλά ο όρος ναρκισσιστής είναι μια ετικέτα που 
χρησιμοποιείται συχνά που περιγράφει κάποιον που έχει 
διαγνωστεί με ναρκισσιστική διαταραχή προσωπικότητας. 
Ωστόσο, συχνά χρησιμοποιείται χαλαρά για κάποιον που 
φαίνεται να έχει ναρκισσιστικές συμπεριφορές. Τα άτομα 
με αυτά έχουν διογκωμένη άποψη για τον εαυτό τους και 
λαχταρούν συνεχώς τον θαυμασμό από τους άλλους.
Ενώ ο ναρκισσισμός μπορεί να προκαλέσει μια έντονη 
ανάγκη επικύρωσης από άλλους, τα άτομα με ναρκισσιστική 
διαταραχή, έχουν χαμηλά επίπεδα ενσυναίσθησης και 
σπεύδουν να χρησιμοποιήσουν τους άλλους για δικό τους 
όφελος. Ωστόσο, παρόλο που κάποιος με ναρκισσισμό μπορεί 
να είναι εγωιστής, είναι συχνά πολύ ανασφαλής στην καρδιά 
και ανταποκρίνεται άσχημα στην κριτική, ακόμα κι αν είναι 
ήπια. Σε ορισμένες περιπτώσεις, τα άτομα αυτά μπορεί να 
αποφεύγουν ενεργά καταστάσεις όπου φοβούνται ότι θα 
μπορούσαν να επικριθούν.
Η ναρκισσιστική διαταραχή προσωπικότητας είναι ένα φάσμα 
και υπάρχουν πολλοί τύποι ναρκισσισμού που εμπίπτουν σε 
αυτό. Για παράδειγμα, οι φανεροί ναρκισσιστές τείνουν να 
είναι εξωστρεφείς και να αναζητούν την προσοχή, ενώ οι 
κρυφοί ναρκισσιστές είναι εσωστρεφείς και αποτραβηγμένοι. 
Αν και ο τρόπος που παρουσιάζεται μπορεί να ποικίλλει, τα 
άτομα με οποιονδήποτε τύπο ναρκισσιστικής διαταραχής 
προσωπικότητας μπορούν να μοιράζονται μερικά από τα 
βασικά χαρακτηριστικά.

Διαφορές
Ενώ υπάρχουν πολλές ομοιότητες σε αυτές τις δύο συνθήκες, 
υπάρχουν επίσης αρκετές έντονες διαφορές.

• Οι μεγαλύτερες διαφορές μεταξύ της ναρκισσιστικής 
διαταραχής προσωπικότητας και της κοινωνιοπάθειας είναι 
οι λόγοι πίσω από συμπεριφορές. Τα άτομα με ναρκισσιστική 
διαταραχή, θέλουν απεγνωσμένα να τους βλέπουν οι άλλοι ως 
επιτυχημένοι και συνήθως παρακινούνται από την επιθυμία για 
έπαινο ή θαυμασμό. Αντίθετα, τα άτομα με κοινωνικοπαθητική 
συμπεριφορά δεν χρειάζεται να τα θαυμάζουν και απλώς να 
ενεργούν με βάση τα δικά τους συμφέροντα.

•Κάποιος με κοινωνιοπάθεια μπορεί να είναι πιο 
υπολογιστικός από κάποιον με ναρκισσισμό και μπορεί ακόμη 
και να αισθάνεται χαρούμενος όταν προκαλεί πόνο σε άλλους. 

•Δεδομένου ότι ο ναρκισσισμός κάνει τους ανθρώπους να 
επιθυμούν έντονα την επιτυχία, είναι λιγότερο πιθανό να 
συμμετάσχουν σε μια συμπεριφορά ανάληψης κινδύνου που 
σχετίζεται με την κοινωνιοπάθεια. 

•Τόσο ο ναρκισσισμός όσο και η κοινωνιοπάθεια μπορεί να 
δυσκολέψουν κάποιον να διατηρήσει την εργασία του, αλλά 
η κοινωνιοπάθεια είναι πιο πιθανό να προκαλέσει νομικά 
προβλήματα. • Η Νάνσυ Νενέρογλου είναι ψυχολόγος, συνιδρύτρια του 

Reggio Θεσσαλονίκη

PSYCHOLOGY
ΓΡΑΦΕΙ Η 

ΝΑΝΣΥ ΝΕΝΕΡΟΓΛΟΥ*

Η ΣΥΜΠΕΡΙΦΌΡΑ ΤΏΝ 
ΚΌΙΝΏΝΙΌΠΑΘΏΝ ΣΥΧΝΑ 
ΠΕΡΙΛΑΜΒΑΝΕΙ ΤΌ ΝΑ ΕΙΣΑΙ 
ΠΡΌΘΥΜΌΣ ΝΑ ΕΚΜΕΤΑΛΛΕΥΤΕΙΣ 
ΑΛΛΌΥΣ ΓΙΑ ΠΡΌΣΏΠΙΚΌ ΌΦΕΛΌΣ
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ΜΕ ΤΗΝ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΚΑΡΥΠΙΔΟΥ

Δέκα ερωτήσεις αναζητούν δέκα σύντομες απαντήσεις. Πρόσωπα 
της Θεσσαλονίκης, από όλους τους χώρους, μοιράζονται με 
τους αναγνώστες της εφημερίδας «Karfitsa» πτυχές της ζωής 
τους και αδημοσίευτες φωτογραφίες σε μια διαφορετική - μίνι 
συνέντευξη.

Από την ηλικία των 18 ετών που πάτησε το πόδι του στη Θεσσαλονίκη, 
ο Βασίλης Διαμαντάκης δεν το κούνησε ρούπι. Εδώ έζησε κι έκανε 
την οικογένεια του. Πολιτικός μηχανικός, εργάστηκε στη ΓΑΙΑΟΣΕ με 
συνεχή πολιτική, συνδικαλιστική και αυτοδιοικητική δράση. Υπήρξε 
δημοτικός σύμβουλος με την παράταξη Μπουτάρη, ενώ στις εκλογές 
του Οκτωβρίου θα είναι υποψήφιος με τον Στέλιο Αγγελούδη. Γιατί 
επέλεξε αυτή την «Ομάδα»;

Από τον Έβρο πώς βρεθήκατε Θεσσαλονίκη;
Όπως χιλιάδες άλλοι φοιτητές, για σπουδές και έμεινα όλη μου τη 
ζωή στην πλανεύτρα Πόλη μας, δημιουργώντας την οικογένειά μου.

Πώς ήταν μια ζωή ως Μηχανικός του ΟΣΕ;
Mία εργασιακή πορεία ενδιαφέρουσα, γεμάτη εμπειρίες, γνώσεις, 
προσφορά, χαρές και λύπες. Συνεργασία με υπέροχους συναδέλφους 
και βέβαια πολλά ταξίδια με τραίνο.

Συναισθήματα από την είδηση του τραγικού δυστυχήματος των 
Τεμπών;
Σοκ και δέος. Οργή και λύπη. Γνώριζα και τον έναν Μηχανοδηγό. 
Είναι κάτι που δεν πρέπει να ξεχαστεί και δεν πρέπει να ξανασυμβεί. 
Επιτέλους η Πολιτεία θα πρέπει να ασχοληθεί σοβαρά με τον 
Σιδηρόδρομο. Να επενδύσει όπως πρέπει.

Τι σας δίδαξε η ενασχόληση με την Τοπική Αυτοδιοίκηση;
Μπήκα σχετικά αργά. Δεν μετάνιωσα ποτέ. Τεράστια εμπειρία. 
Πραγματική προσφορά χωρίς οικονομικά οφέλη. Γνωριμίες 
με αξιόλογους ανθρώπους. Μαραθώνιες και μεταμεσονύκτιες 
συνεδριάσεις. Η χαρά της νίκης και η απογοήτευση της ήττας.

Γιατί υποψήφιος με τον Στέλιο Αγγελούδη;
Γιατί μου αρέσει να συμμετέχω σε καταστάσεις που δημιουργούν 
ανατροπές, και σε Ομάδες που γράφουν Ιστορία. Αυτό θα το 
ξαναζήσουμε στην Θεσσαλονίκη τον ερχόμενο Οκτώβρη. Ο Στέλιος 
θα είναι ο Δήμαρχος που πραγματικά χρειάζεται αυτή η Πόλη σήμερα 
και θα είναι ένας Αποτελεσματικός Δήμαρχος γιατί έχει επιτύχει σε ότι 
έχει καταπιαστεί μέχρι σήμερα. Το ταξίδι της Ομάδας μας ξεκίνησε κι 
εγώ είμαι λάτρης των όμορφων ταξιδιών.

Το μεγαλύτερο πρόβλημα της Θεσσαλονίκης;
Η καθαριότητα βέβαια ! Αυτό ακούμε καθημερινά στις γειτονιές που περιδιαβαίνουμε. Ένα 
πρόβλημα λυμένο στις περισσότερες Πόλεις του κόσμου αποτελεί τον Γόρδιο Δεσμό της 
Θεσσαλονίκης. Έγιναν πολλά βήματα μπροστά με την Διοίκηση Μπουτάρη, και πολλά περισσότερα 
πίσω με την Διοίκηση Ζέρβα. Επιστρέφουμε σε εποχές του 2010!

Τι κρατάτε από τη συμμετοχή σε διοικήσεις Κρατικών Φορέων;
Mεγάλο Σχολείο για την κατανόηση της λειτουργίας του Κράτους και των Νόμων του, διεύρυνση 
των γνώσεων που αποτελούν εφόδιο και βοήθημα για τα επόμενα βήματα.

Από τους γιούς ποιος σας μοιάζει περισσότερο;
Ως προς την ενασχόληση με τα κοινά κανένας. Διαφορετική θεώρηση της ζωής. Διαφορετικές 
προτεραιότητες. Στον γενικό κανόνα των νέων σήμερα όπου η δυσκολία για την επιβίωση και την 
ανέλιξη δεν αφήνει πολλά περιθώρια χρόνου στους νέους για άλλα πράγματα.

Σας πήρε τα «μυαλά» ο μικρός Βασίλης;
Εννοείται ! Πιο «χαζοπαππούς» δεν γίνεται. Η ενασχόληση μαζί του είναι το παυσίλυπό μου και 
η ψυχοθεραπεία μου.

Περισσότερο … γεωργός  ή ψαρράς ;
«Γεωργός» από …καταβολή !

ΜΟΥ ΑΡΕΣΕΙ ΝΑ 
ΜΕΤΕΧΩ ΣΕ ΟΜΑΔΕΣ 
ΠΟΥ ΓΡΑΦΟΥΝ 
ΙΣΤΟΡΙΑ 

ΒΑΣΊΛΗΣ ΔΊΑΜΑΝΤΑΚΗΣ



27.05.202330

▶ ΚΡΙΟΣ
Την περίοδο αυτή θα σας δοθούν οικονομικές ευκαιρίες, ώστε 
να κάνετε κινήσεις σε νέα εισοδήματα, ή να φροντίσετε τις μέχρι 
τώρα οικονομικές σας δυσκολίες. Οι μετακινήσεις σας μπορεί να 
γίνουν πιο συχνές και είναι ένας λόγος να ανοίξετε και το εύρος 
των γνωριμιών σας.

▶ ΤΑΥΡΟΣ
Ο Δίας στο δικό σας ζώδιο έχει αρχίσει να φροντίζει την 
καθημερινότητα σας, τις απολαύσεις, τις πετυχημένες σχέσεις, 
ακόμη και τις επαγγελματικές σας γνωριμίες. Αρωγός σας 
είναι και ο Κρόνος από τους Ιχθύες και αυτό που θα πρέπει να 
καταλάβετε είναι ότι τα πράγματα θα πρέπει να τα διαχειρίζεστε 
με ισορροπία και αίσθημα συνεργασίας.   

▶ ΔΙΔΥΜΟΙ
Η παραμονή του Δία στον 12 τομέα σας θα φροντίσει την 
επαγγελματική σας κατεύθυνση, αλλά και την υγεία σας. Η 
παρουσία του Κρόνου από τους Ιχθύες, σας ωριμάζει και νιώθετε 
ένα έντονο πρόγραμμα να σας καθοδηγεί και να σμιλεύει την 
προσωπικότητα σας. Η Πανσέληνος απέναντι σας, θέλει να σας 
δώσει ευκαιρίες στην προσωπική σας ζωή.

▶ ΚΑΡΚΙΝΟΣ
Η Αφροδίτη που βρίσκεται στο ζώδιο σας, σχηματίζει πολύ θετική 
όψη με τον Ποσειδώνα, ενεργεί πολύ θετικά σε σας του τρίτου 
δεκαημέρου και βγάζει όμορφα συναισθήματα. Η Πανσέληνος 
θα σας δημιουργήσει υπερένταση και ο φόβος θα καλλιεργήσει 
ψυχοσωματικές καταστάσεις, όπου πρέπει να διαχειριστείτε με 
σωστό τρόπο.  

▶ ΛΕΩΝ
Τα επαγγελματικά σας σιγά και σταθερά θα έχουν μία πάρα πολύ 
καλή πορεία, ενώ θα παρουσιαστούν πολλές ευκαιρίες σε αυτόν 
τον τομέα. Η προσωπική σας ζωή είναι ένα ευαίσθητο ακόμη 
σημείο αναφοράς, που σταδιακά η Αφροδίτη θα σας βοηθήσει 
να ολοκληρώσετε έως τον Οκτώβριο έναν προσωπικό σας στόχο.

▶ ΠΑΡΘΕΝΟΣ
Είναι αλήθεια ότι βάλλεστε με διάφορες καταστάσεις και 
προσπαθείτε να βρείτε μία στιγμή για να πάρετε τις ανάσες σας 
και την δύναμη να προχωρήσετε. Ο Άρης στον 12 τομέα, είναι 
πολύ δύσκολο να τον διαχειριστείτε, κυρίως σε θέματα υγείας και 
εργασίας. Προσοχή σε εχθρούς που ο ρόλος τους είναι ύπουλος 
και ανήθικος, ενώ ήρθε η στιγμή να διορθώσετε τα λάθη σας και 
να προχωρήσετε.

▶ ΖΥΓΟΣ
Έχετε ένα πολύ κουραστικό έργο να διατελέσετε αυτή την περίοδο, 
οπότε και οι καταστάσεις είναι τόσο πολύπλοκες, όσο ο καθένας 
σας μπορεί να αντέξει, ανάλογα το προσωπικό σας ωροσκόπιο.  Η 
προσωπική σας ζωή θα έχει άνοδο και το Καλοκαίρι θα σας δώσει 
πολλές όμορφες στιγμές με τα αγαπημένα σας πρόσωπα.  

▶ ΣΚΟΡΠΙΟΣ
Ο Δίας στο διαμετρικά απέναντι ζώδιο από το δικό σας, θα βοηθήσει 
ουσιαστικά να αναπτύξετε χρήσιμες σχέσεις με τους άλλους. Η 
Πανσέληνος στις 4/6, σας δημιουργεί οικονομικούς κραδασμούς, 
καλούς ή δύσκολους, αλλά σίγουρα θα πρέπει να περάσετε σε μία 
πιο προσεκτική διαχείριση, κυρίως αν τα εισοδήματα σας δεν έχουν 
σταθερή βάση.

▶ ΤΟΞΟΤΗΣ
Η Πανσέληνος στο τέλος της εβδομάδας στο δικό σας ζώδιο, είναι 
μία αρκετά έντονη και ξεκάθαρη στιγμή, όπου θα δοκιμαστούν 
οι σχέσεις σας με τους άλλους και κάθε κατάσταση που δεν έχει 
μακροημέρευση, είναι μία καλή ευκαιρία να κλείσετε την πόρτα 
της προσωπικής σας ζωής. Ίσως μάλιστα τακτοποιήσετε κάποιες 
οικογενειακές σας υποθέσεις.

▶ ΑΙΓΟΚΕΡΩΣ
Η νέα θέση του Δία στο ζώδιο του Ταύρου για ένα χρόνο, θα σας 
δώσει μία σειρά από επιτυχημένα και ευτυχισμένα γεγονότα σε 
προσωπικό επίπεδο. Βέβαια για αυτή την εβδομάδα η Πανσέληνος 
στον 12 τομέα σας, θα σας προκαλέσει μία στρεσογόνα περίοδο, 
όπου δεν θα μπορέσουν να εκτονωθούν διάφορες καταστάσεις, που 
σας έχουν φορτίσει.

▶ ΥΔΡΟΧΟΟΣ
Αυτή την εβδομάδα θα υπάρξουν πολλές καταστάσεις που θα 
πρέπει να διαχειριστείτε και πολλοί από σας θα έχετε μία δύσκολη 
νομική ή γραφειοκρατική υπόθεση που χρειάζεται χρόνος για να 
ολοκληρωθεί. Η Πανσέληνος είναι πολύ βοηθητική σε νέα πρόσωπα 
που μπαίνουν τώρα στην ζωή σας και θέλουν να σας φροντίσουν.   

▶ ΙΧΘΥΕΣ
Η εβδομάδα θα έχει μία πολύ έντονη χροιά, λόγο της Πανσελήνου και 
θα επηρεαστούν οι πιο βασικοί σας τομείς. Μόνο με σκληρή εργασία 
και προσπάθεια, θα βρείτε την ισορροπία που αναζητάτε. Οι άλλοι 
σας κρίνουν αυστηρά και γι αυτό τον λόγο μην κάνετε παράτολμες 
κινήσεις. Εσείς του τρίτου δεκαημέρου θα έχετε μία συναισθηματική 
προσέγγιση.

Εβδομαδιαίες προβλέψεις 29/5 έως 4/6 2023

Oι Αστρολογικές Προβλέψεις

ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ ΚΑΡΤΑ

Άφήνουμε πίσω μας την Άνοιξη που δεν ήταν και ιδιαίτερα φιλική και 
προχωράμε στον πρώτο μήνα του Καλοκαιριού. Τα λάθη μας για κανένα 
λόγο, δεν θα μπορέσουμε να τα κρύψουμε, αλλά μάλλον θα έχουμε μία 
δίκαιη απολαβή από το σύμπαν. Ή εβδομάδα αυτή έχει άρωμα Καλοκαιριού, 
όπου στις 2/6 θα δημιουργηθεί ένα υπέροχο τρίγωνο με την Άφροδίτη – 
Ποσειδώνα, ενώ την Κυριακή 4/6, η Πανσέληνος στον άξονα Τοξότη, Δίδυμοι 
θέλει να μας δώσει την αίσθηση της ελευθερίας και της ανεμελιάς, που 
όμως κάτι ακόμη μας κρατά πίσω, πριν κλείσουν οριστικά οι κύκλοι μας.
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Ολυμπιάδος 49 (ισόγειο) - Κέντρο Θεσσαλονίκης

ThessmassageThessmassage

Xαλαρωτικό, Αθλητικό, Σουήδικο

Mασάζ 30 λεπτών ΜΟΝΟ 10€

Xαλαρωτικό, Αθλητικό, Σουήδικο

Mασάζ 45 λεπτών ΜΟΝΟ 12€

Xαλαρωτικό, Αθλητικό, Σουήδικο

Mασάζ 60 λεπτών ΜΟΝΟ 15€
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